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της πόλης

Αρνητικός ο 
απολογισμός της Black 

Friday στα τοπικά 
καταστήματα της 

Περιφέρειας ΑΜ-Θ

Γιώργος Παπανδρέου 
Ανάγκη για ένα νέο συμμετοχικό 

κόμμα στην Ελλάδα

Συγκλονίζουν οι γονείς του 
Κώστα Δασκάλου έναν χρόνο 

μετά τον θάνατο του
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O ΤΑΡ
ολοκληρώνει τη 
δωρεά οχημάτων 

στον Δήμο Νέστου

Ολοκληρώθηκε 
η συνάντηση του 

Δημάρχου Καβάλας με 
το Υπερταμείο
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.

Δευτέρα 29 Νοεμβρίου 2021

Γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΟΛΙΤΗΣ

Η καθημερινότητα ενός 
τυπικού αντιεμβολιαστή, 
που δήθεν είναι «ιδεο-
λογικά» αντίθετος και 
όχι φοβισμένος με τα 
εμβόλια, είναι η εξής: 
Μπαίνει στο διαδίκτυο 
από το πρωί και ανα-
παράγει ό,τι μπαρούφα 
διαβάσει. Από τα τσιπά-
κια του Μπιλ Γκέιτς μέ-
χρι τα επτά εμβόλια του 
Αντίχριστου. Κυκλοφορεί 
στους δρόμους χωρίς 
μάσκα, αγκαλιάζεται και 
φιλιέται με φίλους και 
γνωστούς, ενώ χαρακτη-
ρίζει «πρόβατα» όλους 
εμάς που για τρίτη φορά 
σηκώνουμε το μανίκι στα 
εμβολιαστικά κέντρα. Το 
βράδυ, όμως, η δράση 
του αποκτά μεγαλύτερο 
ενδιαφέρον, γιατί γίνε-
ται αντιστασιακή πράξη. 
Μαζεύεται με τους φί-
λους που έχουν την ίδια 
άποψη για τα πράγματα 
και κάνουν πικ-νικ στις 
πλατείες. Στρώνουν τρα-
πεζομάντιλα, παίρνουν 
σουβλάκια και μπίρες 
και αρχίζει το πάρτι. Τη-
ρούν, μάλιστα, τον βα-
σικό κανόνα επικοινωνί-
ας που λέει πως αν δεν 
μαθευτεί ένα γεγονός, 
είναι σαν να μην έγινε.

Ετσι, μόλις ανάψει το 
γλέντι, ανοίγουν τα κινη-
τά και ανεβάζουν βίντεο 

με τα μηνύματά τους 
που λένε ότι «εμείς δεν 
θα πατήσουμε ποτέ στα 
εστιατόρια και στις τα-
βέρνες αυτών που μας 
ζητούν πιστοποιητικά εμ-
βολιασμού». Και επειδή 
η αριθμητική δεν κάνει 
ποτέ λάθος, ένα μεγά-
λο ποσοστό από αυτούς 
αρρωσταίνει. Οσοι νοσή-
σουν βαριά, ξεχνούν τα 
όσα έλεγαν μέχρι εκεί-
νη την ώρα και τρέχουν 
στα νοσοκομεία. Εκεί, 
ξαφνικά ξεχνούν ότι εί-
ναι αντισυστημικοί και 
ότι δεν πιστεύουν στον 
θανατηφόρο κορωνοϊό 
και χρησιμοποιούν όλες 
τις γνωστές παραδοσι-
ακές ρουσφετολογικές 
συνταγές. Τηλεφωνούν 
σε φίλους και γνωστούς 
που ξέρουν κάποιον 
γιατρό για να βρουν 
κρεβάτι στην εντατική.

Αυτά δεν τα φαντάζο-
μαι. Είναι πράγματα που 
συμβαίνουν και τα λένε 
δημοσίως γιατροί που 
βρίσκονται στην πρώτη 
γραμμή, στο «Σωτηρία» 
και σε άλλα νοσοκο-
μεία. Οι «ασυμβίβαστοι» 
λοιπόν (είμαι σίγουρος 
ότι κάποιοι από την ίδια 
ομάδα θα πρωτοστατή-
σουν και στο νέο κίνημα 
εναντίον της απογρα-
φής) ξεχνούν κάτι πολύ 
βασικό. Το κρεβάτι στην 
εντατική που εξασφάλι-
σαν με βύσμα και πιθα-

νότατα δεν θα το είχαν 
χρειαστεί αν ήταν εμβο-
λιασμένοι, το στέρησαν 
από έναν καρκινοπαθή, 
από έναν καρδιοπαθή 
που περιμένει μήνες να 
χειρουργηθεί ή από έναν 
νέο που έπεσε θύμα τρο-
χαίου. Αυτό είναι άδικο 
και αντικοινωνικό, για-
τί στο κάτω-κάτω της 
γραφής όποιος δεν πι-
στεύει στον κορωνοϊό 
και στα εμβόλια και τα 
θεωρεί διαβόλους του 
συστήματος, ας καθίσει 
στο σπίτι του και να μη 
χρησιμοποιεί με δόλιους 
τρόπους συστημικά 
μέσα όταν αρρωστήσει.

Ολα αυτά είναι φαινόμε-
να που θα ενταθούν τις 
προσεχείς εβδομάδες, 
καθώς το πέμπτο κύμα 
της πανδημίας θα είναι 
σαρωτικό. Τα κρούσμα-
τα θα ξεπεράσουν τα 
12.000 την ημέρα και οι 
νεκροί θα φτάσουν τους 
εκατό. Είναι απολύτως 
κατανοητό γιατί η κυβέρ-
νηση δεν θέλει να κλεί-
σει ξανά τη χώρα. Δεν 
το αντέχουν ούτε οι πο-
λίτες ούτε η οικονομία. 
Τρία πράγματα, όμως, θα 
αναγκαστεί το υπουργείο 
Υγείας να υιοθετήσει 
από τις πολλές προτά-
σεις που καταθέτουν οι 
ειδικοί. Πρώτα θα επιβά-
λει ένα είδος lockdown 
στους ανεμβολίαστους, 
όπως έγινε στην Αυ-

στρία, για να περάσουν 
τα Χριστούγεννα στο 
σπίτι τους. Το δεύτερο 
μέτρο είναι ότι θα αυξή-
σει την υποχρεωτικότητα 
σε ένστολους και λει-
τουργούς του Δημοσίου 
που έρχονται σε επαφή 
με τους πολίτες. Εκτός κι 
αν τις προσεχείς ημέρες 
γίνει το θαύμα και από 
φόβο ή ανάγκη τρέξουν 
όλοι να εμβολιαστούν.

Το τρίτο είναι ότι θα επα-
ναφέρει ξανά σε μεγάλος 
μέρος των εργαζομένων 
την εξ αποστάσεως ερ-
γασία. Είναι ώρα να κα-
τανοήσουμε ότι αυτό θα 
συνέβαινε κάποια στιγμή 
παγκοσμίως στα μεγάλα 
αστικά κέντρα και χωρίς 
την πανδημία. Ο κορω-
νοϊός έδωσε την ευκαι-
ρία να επιταχυνθούν οι 
διαδικασίες. Οι λόγοι 
που επιβάλλουν κυκλική 
παρουσία των εργαζομέ-
νων στους χώρους δου-
λειάς είναι περιβαλλοντι-
κοί, αλλά και οικονομικοί 
καθώς περιορίζουν το 
κόστος λειτουργίας των 
επιχειρήσεων. Ηδη, με-
γάλες τράπεζες και ιδι-
ωτικές εταιρείες ξενοι-
κιάζουν κτίρια, καθώς 
πολλοί υπάλληλοι αρκε-
τές ημέρες εργάζονται 
από το σπίτι τους. Δεν 
έχουν πλέον, με άλλα 
λόγια, δική τους μόνι-
μη καρέκλα, τραπέζι και 
τηλέφωνο. Κλείνουν 
ηλεκτρονικά έναν χώρο 

από την προηγούμενη 
για την ημέρα που θα 
βρίσκονται στο γραφείο.

Είναι μια νέα παγκόσμια 
τάση. Αυτή η νέα πραγ-
ματικότητα θα περάσει 
από πολλές φάσεις, για-
τί δημιουργούνται κάθε 
ημέρα νέα αναπάντητα 
ερωτήματα για τις σχέ-
σεις εργασίας και τις 
αμοιβές των ανθρώπων 
που θα εργάζονται κυρί-
ως από το σπίτι. Για πα-
ράδειγμα, μία Ελληνίδα 
υπάλληλος πολυεθνικής 
που εδρεύει στο Λονδί-
νο, πλέον της δόθηκε η 

εντολή να εργάζεται από 
το σπίτι της στην Αθήνα. 
Και η αμοιβή της μειώθη-
κε στο μισό, αφού εκτιμή-
θηκε ότι το κόστος ζωής 
στη χώρα μας είναι πολύ 
χαμηλότερο από το κό-
στος ζωής στη Βρετανία.

«Ο θάνατός σου, η ζωή μου» στις εντατικές

Toυ Μακάριου Β. Λαζαρί-
δη

Ο ΣΥΡΙΖΑ επιχειρεί να 
κάνει το «άσπρο μαύ-
ρο», να παραποιήσει την 
πραγματικότητα όπως 
τον εξυπηρετεί και να 
παραπλανήσει για μία 
ακόμη φορά τους πολί-
τες για πρόσκαιρα μι-
κροκομματικά οφέλη...

Μερικά πράγματα τελι-
κά δεν αλλάζουν ποτέ. 

Εν προκειμένω, ο λαϊκι-
σμός που χαρακτηρίζει 
το κόμμα του ΣΥΡΙΖΑ, 
κυρίως από τη θέση της 
Αξιωματικής Αντιπολί-
τευσης,τόσο πριν κυβερ-
νήσει το 2015 όσο και 
τώρα.

Χρησιμοποιώντας τα 
προσφιλή του Fake 
News, επιχειρεί να κάνει 
το «άσπρο μαύρο», να 

παραποιήσει την πραγ-
ματικότητα όπως τον 
εξυπηρετεί και να παρα-
πλανήσει για μία ακόμη 
φορά τους πολίτες για 
πρόσκαιρα μικροκομμα-
τικά οφέλη.

Τελευταία κρούσματα αυτό 
βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ η 
οποία «ανακάλυψε» υποτι-
θέμενη πρόσφατη επίσκε-
ψη του Πρωθυπουργού στο 
Μέτσοβο (που δυστυχώς γι’ 
αυτήν είχε γίνει το 2019), 
αλλά και οι ανυπόστατοι 
ισχυρισμοί της Αξιωματικής 
Αντιπολίτευσης ότι τάχα ο 
νέος Προϋπολογισμός που 
κατέθεσε στη Βουλή η Κυ-
βέρνηση περικόπτει δαπά-
νες από την Υγεία.

Μεγάλο ψέμα!

Για μια ακόμη φορά τα στε-
λέχη του ΣΥΡΙΖΑ επιλέγουν 
να μην διαβάζουν και να 
προχωρούν σε μια ανέξο-

δη κριτική στηριζόμενοι 
σε ψευδή στοιχεία, χωρίς 
πραγματικά επιχειρήματα 
και με την υποκρισία να πε-
ρισσεύει.

Προκειμένου να έχουν 
γνώση οι πολίτες, ας ξεκα-
θαρίσουμε την κατάσταση:

Οι δημόσιες δαπάνες για 
την υγεία θα είναι αυξη-
μένες το 2022, τόσο ένα-
ντι του 2021 όσο και του 
2019, όταν εκτελέστηκε ο 
τελευταίος Προϋπολογι-
σμός του ΣΥΡΙΖΑ. Συγκε-
κριμένα, φτάνουν συνολικά 
σε επίπεδο Γενικής Κυβέρ-
νησης το 2022 στο 6,3% 
του Α.Ε.Π.

Οι τακτικές δαπάνες για το 
Υπουργείο Υγείας, χωρίς τις 
έκτακτες δαπάνες COVID, 
φτάνουν τα 4,52 δις ευρώ 
το 2022 έναντι 4,27 δις 
ευρώ το 2021, αυξημένες 
δηλαδή κατά 250.000.000 
ευρώ.

Για το 2021 πραγματοποι-
ήθηκαν δαπάνες COVID 
από το Υπουργείο Υγείας, 
επιπλέον των παραπάνω, 
944.000.000 ευρώ, ενώ 
για το 2022 έχουν προ-
βλεφθεί πιστώσεις COVID 
για την Υγεία 736.000.000 
ευρώ.

Τα έσοδα των νοσοκο-
μείων, σε δημοσιονομική 
βάση, ανέρχονται σε 2,68 
δις ευρώ το 2022, έναντι 
2,67 δις ευρώ το 2021, και 
αυτό χωρίς τις επιπλέον πι-
στώσεις για την υγεία που 
έχουν προβλεφθεί στο ειδι-
κό αποθεματικό.

Σχετικά με τις τακτικές κοι-
νωνικές δαπάνες, χωρίς τις 
έκτακτες δαπάνες COVID, 
που ήταν συνδεδεμένες 
με τα διαδοχικά lockdown, 
είναι επίσης αυξημένες το 
2022.

Σύμφωνα με τον κοινωνικό 
Προϋπολογισμό, η δαπάνη 

των Οργανισμών Κοινωνι-
κής Ασφάλισης αυξάνεται 
κατά 759.000.000 ευρώ, 
από τα 43,29 δις ευρώ το 
2021 σε 44,05 δις ευρώ 
το 2022, ενώ οι τακτικές 
δαπάνες του ΟΠΕΚΑ (εξαι-
ρουμένων των δαπανών 
COVID – πρόγραμμα «ΓΕ-
ΦΥΡΑ»), αυξάνονται κατά 
155.000.000 ευρώ.

Ας πάψουν λοιπόν οι λά-
τρεις του «όχι σε όλα» και 
της διασποράς ψευδών ει-
δήσεων να λειτουργούν με 
αυτόν τον τρόπο.

Κάνουν κακό κυρίως στον 
εαυτό τους, αφού οι πο-
λίτες τους γνωρίζουν πια 
πολύ καλά και θα τους δώ-
σουν και πάλι την απάντη-
ση που τους αρμόζει στις 
εκλογές του 2023!

O Μακάριος Β. Λαζαρίδης 
είναι βουλευτής Καβάλας 
της Νέας Δημοκρατίας

Τα Fake News του ΣΥΡΙΖΑ παίζουν και με την υγεία!
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Ολοκληρώθηκε η συνάντηση του Δημάρχου Καβάλας με το Υπερταμείο
Την Τετάρτη 24 Νο-
εμβρίου ο Δήμαρχος 
Καβάλας, κ. Θόδω-
ρος Μουριάδης μαζί 
με την διευθύνουσα 
σύμβουλο του ΟΛΚ, κ. 
Άννα Θυσιαδου, βρέ-
θηκαν στην Αθήνα στα 
πλαίσια του προγραμ-

ματισμένου ραντεβού 
με το Υπερταμείο. Ενώ 
να τονιστεί ότι στην 
συνάντηση αυτή έλαβε 
μέρος και ο επικεφα-
λής του Υπερταμείο, 
με καταγωγή από την 
Καβάλα, κ. Γρηγόρης 
Δημητριάδας.

Στην συνάντηση αυτή 
συζητήθηκε το θέμα 
της ανάπτυξης τοι 
παραλιακού μετώπου 
τους πόλης και ιδι-
αίτερα της περιοχής 
όπου βρίσκεται το 
ανοιχτό κολυμβητήριο.

Υπογράφτηκαν και ξεκινάνε σύντομα οι εργασίες στην Πλατεία Καπνεργάτη
Υπογράφτηκαν οι ερ-
γασίες που θα πραγ-
ματοποιηθούν το επό-
μενο χρονικό διάστημα 
στην πλατεία Καπνερ-
γάτη.

Τα εργα αυτά θα πραγ-
ματοποιηθούν στα 
πλαίσια της ανάπτυξης 

του ιστορικού κέντρου 
της Καβάλας.
Ενώ συμφωνα με τα 
όσα δηλώνει στην κά-
μερα του Ena Channel, 
ο δήμαρχος Καβάλας, 
κ. Θόδωρος Μουριά-
δης τα νέα σχέδια για 
την πλατεία Καπνερ-
γάτη προβλέπουν την 

ένωση της πλατεία με 
τον δημοτικό κήπο της 
Καβάλας, αλλάζοντας 
με αυτόν τον τρόπο 
την όψη του κέντρου 
της πόλης.

Εργασίες ωστόσο θα 
πραγματοποιήθουν και 
στο πάρκο Φάληρου 

αλλά και στις πλατείες 
των Κοινοτήτων του 
Δήμου Καβάλας, στα 
πλαίσια προγράμμα-
τος που προβλέπει την 
αναβάθμιση των πλα-
τειών με προϋπολογι-
σμό 600.000€.

FollowGreen
Εβδομάδα μείωσης αποβλήτων

Συνεχίζεται η προσπά-
θεια του Δήμου Καβά-
λας να ευαισθητοποιήσει 
τους πολίτες και κυρίως 
τους μαθητές με στόχο 
την επαναχρησιμοποίηση 
αντικειμένων, τα οποία 
είναι μεν αχρείαστα για 
τους ίδιους αλλά πολύ 
χρήσιμα για κάποιους 

άλλους.
Η νέα δραστηριότητα 
που πραγματοποιείται 
από 20 έως 28 Νοεμ-
βρίου εντάσσεται στο 
Πλαίσιο της Ευρωπαϊκής 
Εβδομάδας Μείωσης 
Αποβλήτων, πραγματο-
ποιείται με την συνεργα-
σία του FollowGreen και 

έχει ως θέμα « Κοινότη-
τες Κυκλικής Οικονομί-
ας».
Ενω να τονιστεί ότι στα 
σχολεία, την τρέχουσα 
και την ερχόμενη εβδο-
μάδα, οι μαθητές θα 
μαζέψουν ρούχα και για 
αυτό θα υπάρξει «αντα-
μοιβή» σε πόντους από 

την πλατφόρμα του 
FollowGreen. Ένα σή-
μερα και αύριο από τις 
10πμ έως 1μμ, στην 
πλατεία Ελευθερίας, θα  
συλλέγονται υποδήματα, 
ρούχα, παιχνίδια και μι-
κρές ηλεκτρικές συσκευ-
ές σε καλή κατάσταση.
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Μήνυμα-έκκληση του 
Δημάρχου Παγγαίου 
προς όλους τους δη-
μότες να απογραφούν

Εδώ και λίγες ημέ-
ρες έχει ξεκινήσει από 
την Ελληνική Πολιτεία 

η διεξαγωγή της απο-
γραφής του πληθυ-
σμού της χώρας για το 
2021 με βασικό σύν-
θημα «Όλοι μετράμε».

Η απογραφή θα συγκε-
ντρώσει στοιχεία για τα 
δημογραφικά, οικονομι-
κά και κοινωνικά χαρα-
κτηριστικά των Ελλήνων, 
όπως και για τη σύνθεση 
των νοικοκυριών και τις 
συνθήκες στέγασής τους.

Τα αποτελέσματα της 

απογραφής αποτελούν 
«οδηγό» για την αποτε-
λεσματική άσκηση δημο-
γραφικής, κοινωνικής και 
οικονομικής πολιτικής 
και καλύπτουν μία σειρά 
από διεθνείς υποχρεώ-
σεις της χώρας, καθώς τα 
στοιχεία υποβάλλονται 
σε διεθνείς οργανισμούς.

Με μήνυμά του στα Μέσα 
Κοινωνικής Δικτύωσης, 
ο Δήμαρχος Παγγαίου 
καλεί όλους τους δημό-
τες να συμμετέχουν στην 

απογραφή, καθώς από 
το αποτέλεσμα «θα εξαρ-
τηθεί η χρηματοδότηση 
του Δήμου από τον κρα-
τικό προϋπολογισμό».

Αναλυτικά το μήνυ-
μα-έκκληση του Φί-
λιππου Αναστασιάδου 
προς όλους τους δη-
μότες του Παγγαίου:

«Αγαπητοί Συνδημότες,
Σε λίγες μέρες θα γίνει 
η απογραφή του πλη-
θυσμού της χώρας μας. 

Συμμετέχουμε όλοι σε 
αυτήν την διαδικασία και 
απογραφόμαστε στον 
Δήμο Παγγαίου, για-
τί για τα επόμενα δέκα 
χρόνια η χρηματοδότηση 
του Δήμου θα εξαρτά-
ται από το αποτέλεσμα 
αυτής της απογραφής. 
Η απογραφή σας στον 
Δήμο Παγγαίου θα απο-
τελέσει μεγάλη βοήθεια 
στις προσπάθειες και 
τους αγώνες μας για 
έναν μεγάλο και σύγ-
χρονο Δήμο Παγγαίου».

Φίλιππος Αναστασιάδης: Η συμμετοχή στην απογραφή, μεγάλη 
βοήθεια στους αγώνες μας για έναν μεγάλο και σύγχρονο Δήμο Παγγαίου

Μπαταλογιάννης
Οι δημότες μας πρέπει να ενημερωθούν…

Ας αποδεχθεί ο Δή-
μαρχος Παγγαίου την 
πρότασή μας για ενερ-
γειακή αυτάρκεια της 
ΔΕΥΑΑ Παγγαίου…

Στην τελευταία συνε-
δρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Δήμου Παγ-
γαίου (10/11/2021), φέ-
ραμε ως παράταξη της 
μείζονος αντιπολίτευ-
σης στα προ ημερησίας 
θέματα, το μείζον θέμα 
της Ενεργειακής Αυτάρ-
κειας την οποία πρέπει 
να αποκτήσει η Δημοτι-
κή Επιχείρηση Ύδρευσης 
Αποχέτευσης Άρδευσης 

Παγγαίου (ΔΕΥΑΑΠ).

Εξετάζοντας τα στοιχεία 
τα οποία μας διέθεσαν, 
σύμφωνα με τα οποία 
η οφειλή της Επιχείρη-
σης προς τη ΔΕΗ στις 
31/12/2020, ήταν της 
τάξης των 4 εκατ. ευρώ 
και διαπιστώνοντας ότι 
η οφειλή αυτή στο τέ-
λος του τρίτου τριμήνου 
(30/09/2021) ανήλθε 
στο ποσό των 5.569.000 
ευρώ, που σημαίνει μια 
αύξηση τρομακτική, ήρθε 
η ώρα να σκεφθούμε σο-
βαρά την Ενεργειακή Αυ-
τάρκεια της ΔΕΥΑΑ Παγ-
γαίου με την δημιουργία 

Ενεργειακού Πάρκου με 
Πράσινο Αποτύπωμα.

Ήδη έχουν δρομολογη-
θεί εργαλεία με χρημα-
τοδότηση μέσω ΕΣΠΑ 
ή μέσω του Νέου Ανα-
πτυξιακού Νόμου, για 
την πραγματοποίηση 
μιας τέτοιας επένδυσης, 
η οποία θα μειώσει αι-
σθητά ή μπορεί και να 
ισοφαρίσει την υπέρο-
γκη δαπάνη την οποία 
πληρώνει η Επιχείρηση 
(άρα οι Δημότες μας), 
αλλά συνολικά και ο Δή-
μος Παγγαίου στην ΔΕΗ.

Δήμοι σε όλη την Ελλά-
δα και στην περιοχή μας 
(μέσω μη κερδοσκοπικών 
οργανισμών) έχουν προ-
χωρήσει στην δημιουρ-
γία Ενεργειακών Κοινο-
τήτων, μόνοι τους ή και 
σε συνεργασία μεταξύ 
τους, κάνοντας το πρώ-
το βήμα για την δραστη-
ριοποίησή τους σε ένα 
έργο παραγωγής ενέρ-
γειας με εναλλακτικές 
μορφές (φωτοβολταϊκά, 
ανεμογεννήτριες κ.λ.π.).

Ο Δήμος Παγγαίου, έχει 
επιπλέον το πλεονέκτη-
μα της ύπαρξης πεδίου 

γεωθερμίας με την γεώ-
τρηση στον Ακροπόταμο, 
η οποία μέχρι σήμερα μέ-
νει αδρανής και περιμέ-
νει την αξιοποίησή της.

Οι Δημότες μας περιμέ-
νουν λύσεις οι οποίες θα 
οδηγήσουν στην μείω-
ση των τελών ύδρευσης 
αλλά και του δημοτι-
κού ηλεκτροφωτισμού, 
κάτι που όπως φαίνεται 
για την Διοίκηση του 
Δημάρχου Φίλιππου 
Αναστασιάδη δεν υπάρ-
χει στα σχέδιά της…

Μόνο μέλημά της είναι να 
χαρατσώνει τους Δημό-
τες μας με δυσβάσταχτα 
δημοτικά τέλη αλλά και 
με τέλη ύδρευσης, απο-
χέτευσης και άρδευσης 
χωρίς να τους εξασφαλί-
ζει ποιοτικές υπηρεσίες.

Περιμένουμε στο επό-
μενο χρονικό διάστη-
μα να ενεργοποιηθεί.

Να σταματήσει την επι-
κοινωνιακή πολιτική του, 
κενή περιεχομένου, με 
μακέτες και μεγάλα λό-
για, και να αποδείξει ότι 
με σύγχρονες δράσεις 
θα πρέπει να απαντή-

σουμε ως Δήμος στις 
προκλήσεις της εποχής 
μας, για να μπορούμε να 
αναδείξουμε μια άλλη 
ποιότητα για τον Δήμο 
Παγγαίου και αναβαθ-
μισμένη παροχή υπηρε-
σιών από την Δημοτική 
Επιχείρηση Ύδρευσης 
Αποχέτευσης Άρδευσης 
Παγγαίου (ΔΕΥΑΑΠ).
Αν δεν γνωρίζει πώς 

να το κάνει, είμα-
στε πρόθυμοι να του 
δείξουμε τον δρόμο!

Για την ΣΩΣΤΗ ΕΠΙΛΟΓΗ 
για τον ΔΗΜΟ ΠΑΓΓΑΙΟΥ

Ο επικεφαλής της παρά-
ταξης

Δημήτρης Μπαταλογιάν-
νης

*Θετικά νέα δηλώνει ο Δήμαρχος Κάβας 
ότι υπάρχουν κάθε εβδομάδα για το κτίριο 
του Διονύσου, τα παλιά Δικαστήρια και 
για την Ακτή Καλαμίτσας, αλλά θετικά νέα 
δεν βλέπουμε…

**Καλύτερη κατάσταση στο γενικό νο-
σοκομείο της Καβάλας σε αρχή με αλλά 
νοσοκομεία του Νόμου μας δηλώνουν 
γιατροί του νοσοκομείου… ασφυκτιά το 
νοσοκομείο και ανοίγει δεύτερη κλινική 
Covid δηλώνει ο διοικητής του νοσοκομεί-
ου…

Μικρογραφίες

Τα βήματα προόδου που 
έχουν γίνει μέχρι τώρα 
στην επένδυση των Λου-
τρών Ελευθερών παρου-
σίασαν οι επιχειρηματίες 
Κυριάκος και Νίκος Χαρα-
κίδης στον Αρχέλαο Γρα-
νά, πρόεδρο της «Εργοα-
νάπτυξης ΑΜΘ», και στον 
Κωστή Σιμιτσή, Aντιπεριφε-
ρειάρχη ανάπτυξης ΑΜΘ.

«Βρισκόμαστε στην τελι-

κή ευθεία των μελετών» 
δήλωσε ο κ. Γρανάς. «Το 
μόνο που απομένει για τη 
Μελέτη Περιβαλλοντικών 
Επιπτώσεων είναι να πα-
ραδοθούν τα στοιχεία που 
αφορούν το ενδεχόμενο 
πλημμύρας ύστερα από τυ-
χόν θραύση του φράγματος 
Μαρμαρά, γεγονός που δεν 
πρόκειται βέβαια να συμβεί 
αλλά μια ολοκληρωμένη 
μελέτη οφείλει να εξετάζει 

όλα τα ενδεχόμενα, ακό-
μη και το πιο απίθανο».

Από την πλευρά του ο Κω-
στής Σιμιτσής τόνισε ότι 
τα αρχιτεκτονικά σχέδια 
προτείνουν κάτι πραγμα-
τικά πρωτοποριακό για 
όλη την Ελλάδα και όχι 
μόνο για την περιφέρειά 
μας, απόλυτα ενταγμένο 
στην πλούσια φύση της 
περιοχής, με χρήση υλικών 

φιλικών προς το περιβάλ-
λον και με πολύ χαμηλό 
ανθρακικό αποτύπωμα.

Σύμφωνα με τους επεν-
δυτές, οι εργασίες θα αρ-
χίσουν αμέσως μετά την 
έγκριση της Μελέτης Πε-
ριβαλλοντικών Επιπτώ-
σεων, που ισοδυναμεί με 
αίτηση οικοδομικής άδειας.

Στην τελική ευθεία η επένδυση στα Λουτρά Ελευθερών



Θέματα του Δήμου Νέ-
στου συζήτησε την Πα-
ρασκευής 5/11/21 ο 
Περιφερειάρχης ΑΜΘ κ. 
Χρήστος Μέτιος με τον 
Δήμαρχο κ. Σάββα Μιχα-
ηλίδη.

Ειδικότερα, στη σύσκε-
ψη ανακοινώθηκαν οι 
χρηματοδοτήσεις ύψους 
2.200.000 εκ. ευρώ και 
1.500.000 εκ. ευρώ από 
το ΕΣΠΑ, όπου αφορούν 
στην έγκριση χρηματο-
δότησης των μελετών 

που υπέβαλε η ΔΕΥΑΝ 
στην σχετική πρόσκληση 
τον Ιούνιο του 2020, για 
την Ύδρευση Κεραμωτής 
και την τηλεμετρία.

Τα έργα που χρηματο-
δοτεί η Περιφέρεια θα 
πραγματοποιηθούν από 
την ΔΕΥΑ Νέστου. Πρό-
κειται για έργα τα οποία 
θα επιλύσουν χρονίζο-
ντα προβλήματα των 
οικισμών Κεραμωτής- 
Χαϊδευτού -Μοναστη-
ρακίου, διασφαλίζοντας 
επάρκεια πόσιμου νερού 

σε μία ραγδαία αναπτυσ-
σόμενη τουριστική περι-
οχή.

Κατά τη διάρκεια της συ-
νάντησης ο Δήμαρχος 
Νέστου έθεσε όλα τα ζη-
τήματα που αφορούν το 
σχεδιασμό του αναπτυξι-
ακού προγραμματισμού 
στον κ. Περιφερειάρχη, ο 
οποίος ανακοίνωσε την 
πρόθεση επισκέψεων με 
υπηρεσιακούς παράγο-
ντες για πραγματοποί-
ηση τεχνικών συναντή-
σεων με υπηρεσίες των 
δήμων στο πλαίσιο προ-
γραμματισμού του νέου 
ΕΣΠΑ, και εξέφρασε το 
ενδιαφέρον του για τα 
θέματα που αφορούν 
τον Δήμο μας, αλλά και 
την πρόθεση για την επί-
λυση τους.

Στη συνάντηση τον Πε-
ριφερειάρχη κ. Μέτιο 
συνόδευαν, ο Χωρικός 
Αντ/ρχης κ.Αντωνιάδης, 

ο Θεματικός Αντ/ρχης 
Ανάπτυξης κ. Σιμιτσής, 
ο Περιφερειακός Σύμ-
βουλος κ.Πολίτης, ο Αντ/
αρχής Αλιευτικής Πολι-
τικής κ.Καραγιώργης, ο 
Περιφερειακός Σύμβου-
λος κ.Γάκης, ο Ειδικός 

Σύμβουλος κ.Παπαδό-
πουλος.

Από τον Δήμο ο Γενικός 
Γραμματέας κ.Ιορδανί-
δης, ο Δ/ντής ΔΕΥΑΝ 
κ.Κάλφας, ο Ειδικός Συ-
νεργάτης κ. Παπαδόπου-

λος, ο Χωρικός Αντ/ρχος 
Κεραμωτής κ. Βλάχος ο 
Πρόεδρος της τοπικής 
Κοινότητας κ. Δουκα-
λιάνος και οι Αντ/ρχοι 
τεχνικών υπηρεσιών και 
έργων κ.Πουταχίδης, κ. 
Χιώτης και κ. Κιοτζένης.
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O ΤΑΡ ολοκληρώνει τη δωρεά οχημάτων στον Δήμο Νέστου

Η παράδοση έρχε-
ται να προστεθεί 
στις δωρεές εξειδι-
κευμένων οχημάτων 
που ο ΤΑΡ έχει ήδη 
πραγματοποιήσει ή 
αναμένεται να ολο-
κληρώσει σε δήμους 
της Βόρειας Ελλάδας

Τον Οκτώβριο 2021, στο 
πλαίσιο του προγράμ-
ματος Κοινωνικών και 
Περιβαλλοντικών Επεν-
δύσεων, ο Διαδριατικός 
Αγωγός Φυσικού Αερί-
ου (ΤΑΡ AG) προχώρησε 
στην παράδοση 2 νέων 
απορρ ιμματοφόρων 
στο Δήμο Νέστου, ολο-
κληρώνοντας τις παρα-
δόσεις οχημάτων στη 
συγκεκριμένη περιοχή.

Συγκεκριμένα ο ΤΑΡ, σε 
συνεργασία με το «Δί-
κτυο Κοινωνικής Αλλη-

λεγγύης & Αρωγής», 
χρηματοδότησε και πα-
ρέδωσε 4 σύγχρονα 
εξειδικευμένα οχήματα 
και σχετικό εξοπλισμό: 
έναν φορτωτή-εκσκα-
φέα, έναν γεωργικό 
ελκυστήρα, δύο απορ-
ριμματοφόρα και μία 
βραχόσφυρα. Αυτά τα 
οχήματα θα συμβάλουν 
στην εξυπηρέτηση των 
αναγκών του Δήμου κα-
θώς και στην ενίσχυση 
των υπηρεσιών καθαρι-
ότητας του, βελτιώνο-
ντας την ποιότητα ζωής 
της τοπικής κοινότητας.

Ο Δήμαρχος Νέστου, 
Σάββας Μιχαηλίδης, χαι-
ρέτισε την ολοκλήρωση 
αυτών των παραδόσεων 
στο πλαίσιο της πολιτι-
κής Εταιρικής Κοινωνι-
κής Ευθύνης της Εται-
ρείας, επισημαίνοντας 
την αγαστή συνεργασία 

μεταξύ του Δήμου και 
του ΤΑΡ, ενώ ευχαρίστη-
σε και το Δίκτυο Κοινω-
νικής Αλληλεγγύης & 
Αρωγής, για τη συμβολή 
του στην υλοποίηση και 
ολοκλήρωση της διαδι-
κασίας. Αναφορικά με τη 
σημασία των οχημάτων, 
ο Δήμαρχος δήλωσε: 
«Αυτά τα μηχανήματα 
ήταν απαραίτητα και μαζί 
με τις δικές μας προσθή-
κες, μας βοηθούν να 
ανανεώσουμε πλήρως 
το στόλο των μηχανημά-
των μας, δημιουργώντας 
καλύτερες οικονομικές 
συνθήκες για το Δήμο.»

Από την πλευρά της, η 
Διευθύντρια Κοινωνικών 
και Περιβαλλοντικών 
Επενδύσεων του TAP 
στην Ελλάδα, Βασιλι-
κή Σωτηροπούλου, ση-
μείωσε: «Είμαστε πολύ 
χαρούμενοι με την ολο-
κλήρωση της εν λόγω 
πρωτοβουλίας, ιδιαίτερα 
μέσα στη δύσκολη συ-
γκυρία της πανδημίας, 
η οποία δυσχεραίνει την 
υλοποίηση αντίστοιχων 
πρωτοβουλιών. Πρόκει-
ται για ένα έργο μεγάλης 
σημασίας που σκοπεύ-
ει να αναβαθμίσει την 
ποιότητα ζωής της το-
πικής κοινότητας και θα 
ήθελα να ευχαριστήσω 
το Δίκτυο Κοινωνικής 

Αλληλεγγύης & Αρω-
γής για τη συνεργασία. 
Η συγκεκριμένη δωρεά, 
εκπληρώνει έναν από 
τους βασικότερους στό-
χους του προγράμματος 
Κοινωνικών και Περι-
βαλλοντικών Επενδύσε-
ων του ΤΑΡ, την κάλυψη 
πραγματικών αναγκών 
των περιοχών που δι-
απερνά ο αγωγός».
Ο Πρόεδρος του Δικτύ-
ου, Νικόλαος Πέντζος, 
σημείωσε: «Για ακόμη 
μία φορά θα θέλαμε να 
ευχαριστήσουμε τον TAP 
για την εμπιστοσύνη του 
στην υλοποίηση τόσο 

σημαντικών πρωτοβου-
λιών και προγραμμάτων 
τα οποία έχουν ιδιαίτερα 
μεγάλο θετικό αντίκτυ-
πο στην Κοινωνία και το 
Περιβάλλον. Αξίζει να 
σημειωθεί η αξία και η 
σημασία των Περιβαλ-
λοντικών Επενδύσεων 
από όλους τους Φορείς 
και τις Επιχειρήσεις με 
στόχο πάντα την ενί-
σχυση και την προώθη-
ση της Βιώσιμης Ανά-
πτυξης & Αειφορίας.»

Η παράδοση των τεσ-
σάρων οχημάτων στον 
Δήμο Νέστου, έρχεται να 

προστεθεί στις δωρεές 
εξειδικευμένων οχημά-
των (συμπεριλαμβανο-
μένων ασθενοφόρων, 
οχημάτων πολλαπλών 
χρήσεων και απορριμ-
ματοφόρων) που ο ΤΑΡ 
έχει ήδη πραγματοποιή-
σει ή αναμένεται να ολο-
κληρώσει σε δήμους της 
Βόρειας Ελλάδας στο 
πλαίσιο του εκτεταμένου 
προγράμματος Κοινω-
νικών και Περιβαλλο-
ντικών Επενδύσεων, το 
οποίο βαίνει σταδιακά 
προς ολοκλήρωση και 
ανέρχεται σε 32 εκ. ευρώ.
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Η Περιφερειακή συνείδηση στην πράξη 
Στον ακριτικό Έβρο δέκα χρόνια πριν …
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Ο χρόνος τρέχει … όμως 
οι όμορφες αναμνήσεις 
μένουν βαθιά χαραγμένες 
μέσα μας. Τι και αν πέρα-
σαν δέκα χρόνια από τότε; 
Οι όμορφες στιγμές είναι 
για να τις θυμόμαστε αλλά 
και να νοσταλγούμε αγα-
πημένα πρόσωπα . Η ηλε-
κτρονική μας “εξάρτηση” 
έχει και τα καλά της και μας 
θυμίζει ότι μια μέρα του 
Νοέμβρη σαν σήμερα το 
μακρινό 2011 στην πόλη 
του μεταξιού, στο όμορφο 
Σουφλί, συνεδρίασε η Επι-
τροπή Πολιτισμού- Του-
ρισμού της Περιφέρειας 
Ανατολικής Μακεδονίας 
– Θράκης. 

Η Επιτροπή αυτή του πρώ-

του αιρετού Περιφερεια-
κού Συμβουλίου, όπως 
ήταν  γνωστό συνεδρίαζε 
κάθε φορά σε διαφορετική 
πόλη της Περιφέρειας και 
η συνεδριάσεις της συνο-
δεύονταν από μία σειρά 
συναντήσεων με τους εκ-
προσώπους των τοπικών 
φορέων στον Πολιτισμό 
και στον Τουρισμό.

Στο Σουφλί η Επιτροπή, 
την κρύα εκείνη μέρα, συ-
νεδρίασε στην φιλόξενη 
αίθουσα του Δημαρχείου, 
όπου ο τότε Δήμαρχος  
Βαγγέλης Πουλίλιος και οι 
συνεργάτες του φρόντισαν 
τα πάντα για την επιτυχία 
της συνάντησης εκείνης.

Ο Δήμαρχος είχε καλωσο-
ρίσει τα μέλη της Επιτρο-
πής, αναφέροντας ταυτό-
χρονα τόσο τα συγκριτικά 
πλεονεκτήματα του Δήμου, 
όσο και τα προβλήματα 
που υπήρχαν. Μέσα από 
μία προβολή φωτογραφι-

ών γνώρισαν, τα μέλη της 
Επιτροπής Περιφερειακοί 
Σύμβουλοι του πρώτου 
αιρετού Π.Σ.  και την πολι-
τιστική κληρονομιά, ενώ οι 
εκπρόσωποι των φορέων 
μίλησαν για την δυναμική 
του Σουφλίου, ενώ παρου-
σίασαν και τις προτάσεις 
τους.

Στην συνεδρίαση παρέστη-
σαν και μίλησαν εκπρό-
σωποι του Πολιτισμού και 
του Τουρισμού από την 
Θράκη, όπως ο Πρόεδρος 
και ο Αντιπρόεδρος του 
Συνδέσμου Ξενοδόχων 
Θράκης, οι εκπρόσωποι 
των Λουτρών Τραιανού-
πολης, ο Πρόεδρος του 
Φορέα διαχείρισης Δαδιάς 

Έβρου, οι Πρόεδροι των 
Επαγγελματοβιοτεχνών 
του Σουφλίου, αλλά και 
εκπρόσωποι πολιτιστικών 
σωματείων.

Στην μακρά συνεδρία-
ση τον λόγο πήραν και 
τα περισσότερα μέλη της 
Επιτροπής τονίζοντας την 
ανάγκη συνεργασίας όλων 
των Περιφερειακών Ενο-
τήτων στην Ανατολική Μα-
κεδονία και Θράκη. Τοπο-
θέτηση και προτάσεις για 
την ανάπτυξη της περιοχής 
έκανε η τότε,  Αντιπερι-
φερειάρχης Έβρου κ. 
Γεωργία Νικολάου, ενώ 
ο τότε Αντιπεριφερειάρχης 
Πολιτισμού- Τουρισμού κ. 
Κωνσταντίνος Παπα-
κοσμάς και πρόεδρος της 
επιτροπής, αναφέρθηκε 
στον σχεδιασμό της Περι-
φέρειας για την ανάδειξη 
της ΑΜΘ ως τόπου προο-
ρισμού για όλο τον χρόνο.

Με πρωτοβουλία του Δή-
μου, οι Περιφερειακοί 
Σύμβουλοι επισκέφθηκαν 
το εντυπωσιακό συγκρότη-
μα- Εργοστάσιο μεταξιού 
των αδελφών Τζίβρε στο 
Σουφλί το οποίο αποτελεί 
ιστορικά «σήμα κατατεθέν» 
της βιομηχανοποιημένης 
παραγωγής μεταξιού σε 
ολόκληρη την Θράκη. Ως 
αρχιτεκτονικό «μεγαθήριο» 
αποτελεί το μεγαλύτερο 
κτηριακό συγκρότημα της 
Θράκης του 20ου αιώ-
να. Επισκέφθηκαν ακόμη 
τα Μουσεία μεταξιού που 
υπάρχουν στο Σουφλί, 
του Μπουρλίτη, του Γ. 
Τσακίρη, της Τράπεζας 
Πειραιώς αλλά και το Δη-
μοτικό. Δεν θα μπορούσαν 
όμως να μην γευτούν και 
τις παραδοσιακές νοστι-
μιές αλλά να δοκιμάσουν 
και το φημισμένο τσίπουρο 
Σουφλίου.

ΤΟ ΜΕΤΑΞΟΥΡΓΕΙΟ 
ΤΖΙΒΡΕ

Το Μεταξουργείο σταμά-
τησε το 1963 , ένα μικρό 
αφιέρωμα στην «ζωή» αυ-
τού του περίφημου μετα-
ξουργείου που αποτελεί 
σημάδι της βιομηχανικής 
ανάπτυξης της Θράκης 
του μεσοπολέμου. Το Με-
ταξουργείο Μποχώρ & 
Ελιέζερ Τζίβρε ήταν το 
εργοστάσιο παραγωγής 
μεταξιού που ιδρύθηκε το 
1909 από τον εμπορικό 
οίκο του Μιλάνου «Ceriano 
Fratelli». Το 1913 με την 
Βουλγαρική κατοχή της 
Θράκης, το εργοστάσιο 
σταματά να λειτουργεί, και 
περιορίζεται σε μία υποτυ-
πώδη λειτουργία καθ’ όλη 
τη διάρκεια της κατοχής. 
Το 1920 με την απελευ-
θέρωση της Θράκης, το 
εργοστάσιο αγοράζεται 
τους Εβραίους εμπόρους 
κουκουλιών Μποχώρ και 
Ελιέζερ Τζίβρε. Αν και αρ-
χικά το εργοστάσιο διέθετε 
40 ατμοκίνητες λεκάνες, 
οι καινούργιοι ιδιοκτήτες 
του προσθέτουν άλλες 54. 
Το εργοστάσιο του Τζίβρε, 
καθ’ όλη τη διάρκεια του 
μεσοπολέμου θα γνώριζε 
μεγάλη ακμή, όπως επί-
σης και η ίδια η περιοχή. 
Ως επιχείρηση αποτελού-
σε σημαντικό συνεργάτη 
των Ευρωπαϊκών αγορών 
μεταξιού. Τα εμπορεύματα 
του βρισκόταν σε πρώ-
τη σειρά στις αγορές της 
Λυών και του Μιλάνου. 
Κάτι τέτοιο επιβεβαιώνε-
ται και από κατάλογο συ-
νεργατών γραμμένο στα 
Γαλλικά που είχε εκδώσει 

ο Ελιέζερ Τζίβρε. Εκτός 
αυτού, το εργοστάσιο απο-
τέλεσε και σημαντική πηγή 
απασχόλησης και εργασί-
ας για τους κατοίκους του 
Σουφλίου και της γύρω 
περιοχής, καθώς στις χει-
ρότερες εμπορικές χρο-
νιές, το εργοστάσιο απα-
σχολούσε όχι λιγότερους 
από 150 εργάτες. Βέβαια, 
αυτή η περίοδος της γορ-
γής εμπορικής κίνησης 
θα τέλειωνε γρήγορα. Το 
1941 με το ξεκίνημα της 
Γερμανικής κατοχής, το 
εργοστάσιο σταματάει την 
λειτουργία του. Καθ’ όλη 
τη διάρκεια του πολέμου, 
σταματάει η παραγωγή 
μεταξιού, και οι όποιες 
πρώτες ύλες και προϊόντα 
μεταξιού συγκεντρώνονται 
κατ’ αναγκασμό από τα κα-
τοχικά στρατεύματα προς 
όφελος του Γερμανικού 
Ράϊχ. Μετά τον πόλεμο η 
παραγωγή μεταξιού μει-
ώθηκε σημαντικά, κι έτσι 
το 1963 το εργοστάσιο 
κλείνει οριστικά. Γίνονται 
εργασίες για την αποκατά-
σταση του εργοστασίου και 
είχε ενταχθεί στο Επιχειρη-
σιακό Πρόγραμμα Μακε-
δονίας-Θράκης.  Στόχος 
είναι να μετατραπεί σε 
Οικομουσείο Προβιομη-
χανικής και Βιομηχανι-
κής Κληρονομιάς.

ΣΤΟ ΔΙΔΥΜΟΤΕΙΧΟ

Η μνήμη μας γυρίζει πίσω 
στον ακριτικό Έβρο και 
για ένα άλλο γεγονός που 
έγινε εκείνη την εποχή το 
2011 , αυτή την φορά στις 
10 Δεκεμβρίου. Μια «Πο-
λιτιστική Στρατηγική για το 
Διδυμότειχο» ήταν το θέμα 
της ημερίδας που είχε στο 
Δημοτικό Θέατρο Διδυ-
μοτείχου. Την ημερίδα δι-
οργάνωσαν  η Π.Ε. Έβρου, 
σε συνεργασία με την Επι-
τροπή Τουρισμού και Πο-
λιτισμού της Περιφέρειας 
ΑΜ-Θ και τον Δήμο Διδυ-
μοτείχου. Στόχος της ημε-
ρίδας ήταν η ανάδειξη  σε 
προτεραιότητα, μείζονος 
σημασίας, τη διαμόρφωση 
και υλοποίηση πολιτιστι-
κών πολιτικών ,οι οποίες, 
σύμφωνα με τον Ιταλό 
περιφερειολόγο Φράνκο 
Μπιανκίνι, αποκτούν όλο 
και μεγαλύτερη σπουδαι-
ότητα ως συστατικό των 
στρατηγικών για την οικο-
νομική και φυσική αναζω-
ογόνηση των πόλεων και 
των περιφερειών. Εισηγη-
τές εκείνης της εκδήλωσης 
, ήταν οι Σταύρος Παπα-
θανάκης, Δημοσιογρά-
φος και Περιφερειακός 

Σύμβουλος ΑΜ-Θ, Δρ. 
Δημήτρης Σκιλάρντι, 
Έφορος αρχαιοτήτων 
ΙΘ’ Εφορείας Προϊ-
στορικών & Κλασικών 
αρχαιοτήτων Θράκης. 
Ματθαίος Κουτσουμα-
νής, Αρχαιολόγος ΙΘ’ 
Εφορείας Προϊστορικών 
& Κλασικών αρχαιοτή-
των Θράκης, Κλεονίκη 
Μοσχοφίδου, Παντελής 
Μαράκος, Αρχαιολόγοι 
15ης Εφορείας Βυζαντι-
νών Αρχαιοτήτων Θρά-
κης και ο Αθανάσιος 
Γουρίδης, Δρ. Πολιτικός 
Μηχανικός, Αρχαιολό-
γος. 

Το ενδιαφέρον θέμα της 
ημερίδας προσέλκυσε αρ-

κετό κόσμο στο Δημοτικό 
Θέατρο Διδυμοτείχου. Την 
ημερίδα χαιρέτησαν ο Μη-
τροπολίτης Διδυμοτεί-
χου κ.κ. Δαμασκηνός οι 
τότε βουλευτές του Έβρου 
Γιώργος Ντόλιος και Αλέ-
ξανδρος Δερμεντζόπου-
λος, ο τότε Δήμαρχος 
Διδυμοτείχου Παρασκευ-
άς Πατσουρίδης, οι τότε 
Αντιπεριφερειάρχες Γεωρ-
γία Νικολάου και Κώστας 
Παπακοσμάς, καθώς και 
ο τότε Περιφερειάρχης 
Ανατολικής Μακεδονί-

ας – Θράκης Άρης Γιαν-
νακίδης.

Να προσθέσω ότι  πως 
μετά το τέλος της ημε-
ρίδας υπήρξε ξενάγηση 
στα ιστορικά μνημεία του 
Διδυμοτείχου, ενώ την 
ημερίδα συντόνισε ο Δη-
μήτρης Πέτροβιτς, Δημο-
σιογράφος, Περιφερειακός 
Σύμβουλος ΑΜ-Θ και Αντι-
πρόεδρος Επιτροπής Πολι-
τισμού – Τουρισμού, τότε 
και νυν Αντιπεριφερειάρ-
χης Έβρου σήμερα.

Στις φωτογραφίες: Η 
Γωγώ Νικολάου, ο Σ. Πα-
παθανάκης και ο Δημήτρης 
Πέτροβιτς. Στο μουσείο 
μεταξιού του Γ. Τσακίρη  

από αριστερά ο Χρήστος ο 
οδηγός της Π.Ε. Καβάλας , 
η Μαρία Δαλάκα, ο Κίμων 
Παπαδόπουλος, ο Χρήστος 
Ποτόλιας και ο Άγγελος 
Τσανάκας. Η συνεδρίαση 
της επιτροπής στο Δημαρ-
χείο Σουφλίου. Ο Γιώργος 
Τσακίρης μας ξεναγεί. Το 
εργοστάσιο Τσιβρέ.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Τις προηγούμενες ημέρες 
ήρθε στο φως της δημο-
σιότητας μία καταγγε-
λία μέσω ανακοίνωσης 
του σωματείου συντα-
ξιούχων ΝΑΤ Καβάλας-
Θάσου που “τάραξε τα 
νερά” στην Πρωτοβάθ-
μια Φροντίδα Υγείας.

Πιο συγκεκριμένα αυτή η 
καταγγελία φαίνεται πως 
έκανε λόγο πως γίνονται 
μεταφορές γιατρών από το 
ήδη υποστελεχωμένο Κ.Υ 
Πρίνου προς το Νοσοκομείο 
Καβάλας για την ενίσχυση 

του μεγάλου νοσηλευτι-
κού ιδρύματος (διαβάστε 
την ανακοίνωση εδώ).

Μάλιστα την είδηση επι-
βεβαίωσε ο δημοτικός 
σύμβουλος Θάσου με την 
Λαϊκή Συσπείρωση Νί-
κος Χρυσάφης στον αέρα 
του Radio ENA 90,5.

Σε επικοινωνία του 
enanews.gr με τον Αναπλη-
ρωτή Διοικητή του Νοσοκο-
μείου Καβάλας Αχιλλέα Γε-
ρόπουλο ο ίδιος διέψευσε 
την συγκεκριμένη καταγγε-

λία κάνοντας λόγο πως σε 
επίπεδο Π.Ε Καβάλας δεν 
έχει γίνει ΚΑΜΙΑ μεταφορά 
γιατρού από μονάδα πρω-
τοβάθμιας Φροντίδας Υγεί-
ας προς το Νοσοκομείο.

Ο κ. Γερόπουλος ωστόσο 
τάχθηκε υπέρ των μεταφο-
ρών γιατρών από μονάδες 
της Πρωτοβάθμιας στα 
μεγάλα Νοσοκομεία των 
πόλεων για την καλυτερη 
και ομαλότερη λειτουργία 
των μεγάλων νοσηλευ-
τικών ιδρυμάτων όπως 
τόνισε σχετικά ο ίδιος.

Διαψεύδει η διοίκηση του Νοσοκομείου Καβάλας μεταφορές 
γιατρών από το Κ.Υ Πρίνου

Υπογράφηκε μεταξύ της 
ΠΑΜΘ/Περιφερειακή 
Ενότητα Καβάλας και 
του νόμιμου εκπροσώ-
που της Αναδόχου εται-
ρίας με την επωνυμία 
«ΕΥΦΡΟΣΥΝΙΔΗΣ ΑΤΕ» 
η σύμβαση του έργου 

που αφορά την «Συντή-
ρηση οδικού δικτύου της 
Νήσου Θάσου – Αποκα-
τάσταση Ασφάλειας και 
Βατότητας» προϋπολο-
γισμού 600.000ευρώ.

Μετά την υπογραφή 
της σύμβασης ο Αντιπε-

ριφερειάρχης Καβάλας 
Κώστας Αντωνιάδης δή-
λωσε τα ακόλουθα: «Για 
μας η αναβάθμιση της 
οδικής ασφάλειας και η 
προστασία της ζωής των
πολιτών, αποτελούν ζη-
τήματα ύψιστης προ-
τεραιότητάς μας. Με 
την υπογραφή της ως 
άνω σύμβασης ξεκι-
νάμε ένα σημαντικό 
οδικό έργο που στο-
χεύει στην καλύτερη 
θωράκιση της οδικής
ασφάλειας των οδηγών 
με έμφαση σε ιδιαιτέρως 
επικίνδυνα σημεία του 
οδικού δικτύου της Θά-
σου. Οι εργασίες θα ξε-
κινήσουν με γρήγορους 
ρυθμούς, καθώς στόχος 
μας είναι ένα ασφαλές
και λειτουργικό οδικό δί-
κτυο, που δεν θα κρύβει 
κινδύνους για τους πε-
ζούς και τους οδηγούς».

Η Π.Ε. Καβάλας προχωράει 
σε σημαντικές ασφαλτικές 
εργασίες στο οδικό δίκτυο της 
Θάσου
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Περίληψη Διακήρυξης Ανοικτού  Ηλεκτρονικού Διαγωνισμού για την «Προ-
μήθεια οχήματος πολλαπλών χρήσεων και παρελκόμενων» στα πλαίσια 

του Επιχειρησιακού Προγράμματος «ΑΛΙΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΑΛΑΣΣΑΣ 2014-2020», 
Προτεραιότητα 4 του Τοπικού Προγράμματος Πολυταμειακού CLLD/LEADER 

ΕΠΑΛΘ [για παρεμβάσεις δημοσίου χαρακτήρα]

Ο Δήμαρχος Θάσου, προκηρύσσει ηλεκτρονικό ανοικτό διαγωνισμό άνω των ορίων με σφραγι-
σμένες προσφορές και με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη 
προσφορά βάσει της βέλτιστης σχέσης ποιότητας–τιμής, που συμφωνεί με τις τεχνικές προδια-
γραφές και τους όρους της σχετικής Διακήρυξης και μελέτης, για την ανακήρυξη αναδόχων για 
την «Προμήθεια οχήματος πολλαπλών χρήσεων και παρελκόμενων» στα πλαίσια του 
Επιχειρησιακού Προγράμματος «ΑΛΙΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΑΛΑΣΣΑΣ 2014-2020», Προτεραιότητα 
4 του Τοπικού Προγράμματος Πολυταμειακού CLLD/LEADER ΕΠΑΛΘ [για παρεμβάσεις 
δημοσίου χαρακτήρα]  
Η καταληκτική ημερομηνία παραλαβής των προσφορών είναι η 21-12-2021, ημέρα Τρίτη και 
ώρα 10.00 π.μ.

Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της Διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr , την 21-12-2021, ημέρα Τρίτη και ώρα 10.00 π.μ..

Ο συνολικός προϋπολογισμός του διαγωνισμού ανέρχεται στα 161.200,00 € συμπεριλαμβανο-
μένου ΦΠΑ 24% (προϋπολογισμός χωρίς ΦΠΑ: 130.000,00€  ΦΠΑ : 31.200,00€) και θα χρη-
ματοδοτηθεί από το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «ΑΛΙΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΑΛΑΣΣΑΣ 2014-2020», Προτε-
ραιότητα 4 του Τοπικού Προγράμματος Πολυταμειακού CLLD/LEADER ΕΠΑΛΘ [για παρεμβάσεις 
δημοσίου χαρακτήρα]. 
Η εγγύηση για την συμμετοχή στον διαγωνισμό, ορίζεται στο 2% επί της προϋπολογισθείσας 
δαπάνης, προ  ΦΠΑ. 
Οι δαπάνες δημοσίευσης και τυχόν επανάληψής της θα βαρύνουν τον τελικό μειοδότη.
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική 
πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.. Παράλληλα 
θα παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση στη Συγγραφή Υποχρεώσεων και τα λοιπά 
τεύχη του παρόντος διαγωνισμού στην ιστοσελίδα του Δήμου Θάσου  www.thassos.gr.

 
Ο Δήμαρχος Θάσου 

 Ελευθέριος Κυριακίδης

Ο Ιεράρχης του Οικου-
μενικού Πατριαρχείου 
επισκέφτηκε το νησί και 
πραγματοποίησε ομιλία 
για τη συμπλήρωση 30 
ετών Πατριαρχίας του 
Οικουμενικού Πατριάρ-
χη κ.κ. Βαρθολομαίου

Το νησί στης Θάσου επισκέ-
φτηκε την Κυριακή 14 Νο-
εμβρίου 2021 ο Ιεράρχης 
του Οικουμενικού Πατριαρ-
χείου Σεβασμιότατος Μη-
τροπολίτης Σηλυβρίας κ. 
Μάξιμος. Κατά την παρου-

σία του, το πρωί της Κυρια-
κής χοροστάτησε στην Αρ-
χιερατική Θεία Λειτουργία 
που τελέστηκε στον Ιερό 
Ναό Κοιμήσεως Θεοτόκου 
Παναγίας Θάσου, ενώ μετά 
το πέρας της πραγματοποί-
ησε Ομιλία στον προαύλιο 
χώρο του Ιερού Ναού με 
θέμα την συμπλήρωση 30 
ετών Πατριαρχίας του Οι-
κουμενικού Πατριάρχη κ.κ. 
Βαρθολομαίου και ανα-
φορές στην περιοχή της 
Ανατολικής Θράκης ως 
αλησμόνητη πατρίδα του 

Ελληνισμού, στα πλαίσια 
εκδήλωσης που διοργα-
νώθηκε υπό την αιγίδα 
του Δήμου Θάσου από το 
Θασιακό Σύλλογο Μικράς 
Ασίας και Ανατολικής Θρά-
κης «Ο Άγιος Ιωάννης».

Το πρωί της Δευτέρας 15 
Νοεμβρίου 2021 ο Δή-
μαρχος Θάσου Λευτέρης 
Κυριακίδης υποδέχθηκε το 
Σεβασμιότατο Μητροπο-
λίτη Σηλυβρίας κ. Μάξι-
μο στο Γραφείο του όπου 
συζήτησαν ζητήματα της 

Ορθοδόξου Εκκλησίας.

Μετά το πέρας της συ-
νάντησης, ο Δήμαρ-
χος Θάσου δήλωσε:

«Αποτελεί ιδιαίτερη τιμή 
για το Δήμο Θάσου και 
για όλους τους Θάσιους 
η παρουσία στη Θάσο του 
Σεβασμιότατου Μητροπο-
λίτη Σηλυβρίας κ. Μάξι-
μου. Ο μειλίχιος αλλά και 
μεστός λόγος του Σεβα-
σμιοτάτου μας δίδαξε και 
άγγιξε τις καρδιές όλων».

Ο Μητροπολίτης Σηλυβρίας Μάξιμος άγγιξε τις καρδιές των 
πιστών στη Θάσο
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Την ανάγκη δημιουργίας 
ενός νέου συμμετοχικού 
κόμματος όπου ο λαός 
θα έχει φωνή και δύναμη 
με ουσιαστική επιρροή 
στις αποφάσεις της πολι-
τείας, τόνισε ο υποψήφι-
ος πρόεδρος του ΚΙΝΑΛ 
και πρώην πρωθυπουρ-
γός Γιώργος Παπανδρέ-
ου από την Καβάλα όπου 
βρέθηκε σήμερα το από-
γευμα.

Μιλώντας σε συγκέ-
ντρωση φίλων και 
υποστηρικτών του σε 
κεντρικό καφέ στην πα-
ραλία της πόλης, ο κ. 
Παπανδρέου θυμήθηκε 
την πρώτη επίσκεψή του 
στην Καβάλα ως μικρό 
παιδί τότε μαζί με τον 
Γέρο της Δημοκρατίας 
στα χρόνια, όπως ση-
μείωσε, του ανένδοτου 
αγώνα ενώ ευχαρίστησε 
όλους τους παριστάμε-
νους για την προσέλευση 
και την αγάπη τους.
Στη σύντομη ομιλία του 
απηύθυνε κάλεσμα σε 
«όλες τις προοδευτικές 
δυνάμεις να βρούνε στέ-
γη σ' αυτήν την ωραία 
παράταξη», διευκρινίζο-
ντας ότι «τους θέλουμε 
όχι για ψηφοφόρους, 
αλλά για ενεργούς πο-
λίτες. Για να φτιάξουμε 
μαζί μια νέα Ελλάδα, μια 
νέα πορεία της χώρας 
μας και ξανά ν' ανεβά-
σουμε τον ήλιο τον πρά-

σινο πάνω απ' την Ελλά-
δα».

Ο κ. Παπανδρέου χαρα-
κτήρισε το ΚΙΝΑΛ ως μια 
«δύναμη της δημοκρα-
τίας και της κοινωνικής 
δικαιοσύνης απέναντι 
στην ανισότητα και την 
αδικία, μια δύναμη της 
απελευθέρωσης των 
ανθρώπων και των δυ-
νάμεων της κοινωνίας». 
Ιδιαίτερη αναφορά έκα-
νε στους νέους ανθρώ-
πους και στις μεγάλες 
δυνατότητες που έχουν 
να προσφέρουν πολλά 
και σημαντικά στην πα-
τρίδα μας σημειώνοντας 
ωστόσο ότι «η αξιοσύνη 
των νέων ανθρώπων δυ-
στυχώς δεν αναγνωρίζε-
ται στη χώρα μας».

Στη συνέχεια ζήτησε από 
τους παρευρισκομένους 
να κάνουν μια διαλογική 
συζήτηση και να απαντή-
σει στα δικά τους ερω-
τήματα ώστε όπως είπε 
ήθελε να ακούσει τις 
απόψεις τους και τους 
προβληματισμούς τους. 
Επόμενος σταθμός της 
περιοδείας του θα είναι 
οι Σέρρες όπου θα μι-
λήσει σε ανοιχτή συγκέ-
ντρωση στο κέντρο της 
πόλης.
O κύριος Παπανδρέου 
ταυτόχρονα επισκέφθη-
κε και την πόλη της Κο-
μοτηνής.Στην αίθουσα 

της Λέσχης Κομοτηναι-
ών, ο πρώην πρωθυ-
πουργός είχε συνάντηση 
και συζήτηση με πολίτες, 
ξεδιπλώνοντας μια ευ-
ρεία ατζέντα θεμάτων, 
όχι μόνο για τα εσωκομ-
ματικά ζητήματα, αλλά 
και ζητήματα που απα-
σχολούν στην κοινωνία, 
από την αυτοδιοίκηση 
μέχρι την κλιματική κρίση 
και την παραγωγή.

«Θέλουμε μια πράσινη 
ανάπτυξη συμμετοχική, 
που όλοι θα έχουν δι-
καίωμα σε αυτή την ανά-
πτυξη. Και όχι ανάπτυξη 
επιλεκτική για τους λί-
γους, τους ισχυρούς, του 
ημέτερους. Διότι αυτή 
είναι η αντίληψη της δε-
ξιάς, μια αντίληψη που 
επιδιώκει τα χρήματα 
της Ε.Ε. να τα μοιράσει 
στους λίγους, τους μεγά-
λους ομίλους. Ιδιαίτερα 
στο θέμα της ενέργειας, 
ενώ θα μπορούσε να εί-
ναι ο καθένας παραγω-
γός ενέργειας, ώστε και 
να καλύπτει τις ανάγκες 
του αλλά να μπορεί ακό-
μα να έχει και κερδοφο-
ρία» επεσήμανε μεταξύ 
άλλων ο κ. Παπανδρέου, 
σε μια αποστροφή του 
λόγου του αναφερόμε-
νος στο κύμα ακρίβειας 
στην ενέργεια.
Κλείνοντας δε απηύθυ-
νε ευρύ προσκλητήριο 
συμμετοχής στις εσω-

κομματικές εκλογές της 
5ης Δεκεμβρίου εξηγώ-
ντας για τους λόγους 
της υποψηφιότητάς του: 
«Είχα την αίσθηση πως η 
παράταξη χρειαζόταν μια 
νέα πνοή, μια νέα πορεία, 
να ανανεώσει τις δυνά-
μεις της και να ανοίξουμε 
δρόμους, να σπάσουμε 
στεγανά, να δώσουμε και 
στη νέα γενιά δυνατότη-
τες. Να στηρίξουμε τους 
νέους που πάρα πολύ 
έχουν φύγει στο εξωτε-
ρικό. Να ξαναφτιάξουμε 
δηλαδή μια οικονομία 
ζωντανή για τον τόπο. 
Και να δώσουμε λόγο 
στον κόσμο, στον πο-
λίτη που πολλές φορές 
αισθάνεται απομονωμέ-
νος. Εμείς, ως κόμμα, ως 
κίνημα θα φτιάξουμε το 
συμμετοχικό κίνημα, που 
θα επιτρέπει στον λαό να 
έχει φωνή. Γι’ αυτό ακρι-
βώς και στις 5 Δεκέμβρη 
κάνω το κάλεσμα για με-
γάλη συμμετοχή. Το να 
κάνουμε την 5η Δεκεμ-
βρίου μια γιορτή δημο-
κρατίας σημαίνει και μια 
νέα πορεία για να γίνει 
αυτή η παράταξη ξανά 
πλειοψηφούσα παράτα-
ξη. Να ξανακερδίσουμε 
τις καρδιές του κόσμου 
και μαζί να φτιάξουμε 
μια διαφορετική και κα-
λύτερη Ελλάδα».

Αξίζει να σημειωθεί ότι η 
περιοδεία του περιελάμ-

βανε και την πόλη των 
Σερρών.
Ο υποψήφιος πρόεδρος 
του ΚΙΝΑΛ και πρώην 
πρωθυπουργός έφτασε 
στην πόλη των Σερρών 
προερχόμενος από την 
Καβάλα και μίλησε σε 
ανοιχτή συγκέντρωση 
παρουσία πλήθος κό-
σμου, που έσπευσαν να 
τον συναντήσουν από 
κοντά, να του μιλήσουν 
αλλά και να φωτογρα-
φηθούν μαζί του.
Αξίζει να τονιστεί ότι η 
πλατεία Κρονίου ήταν 
επιλογή του ίδιου του 
Γιώργου Παπανδρέου 
καθώς το 1974, έτος 
που ιδρύθηκε το ΠΑΣΟΚ, 
λίγες μέρες μετά την 
επίσημη διακήρυξη του 
κινήματος, ο Ανδρέας 
Παπανδρέου μίλησε σε 
προεκλογική ομιλία στο 
ίδιο μέρος εν όψει εκλο-
γών που έγιναν τότε στις 
17 Νοεμβρίου. Σε εκείνες 
τις εκλογές το ΠΑΣΟΚ 
εξέλεξε τον πρώτο του 
βουλευτή στις Σέρρες, 
τον Βασίλη Ιντζέ, τον 
μακροβιότερο, μετέπειτα 
υπουργό Βορείου Ελλά-
δος των κυβερνήσεων 
του ΠΑΣΟΚ.

Εξάλλου και ο ίδιος ο 
Γιώργος Παπανδρέου 
στο παρελθόν μίλησε 
στην ίδια πλατεία τον 
Αύγουστο του 2007.Μι-

λώντας και απαντώντας 
σε ερωτήσεις των πα-
ραβρισκόμενων φίλων 
και υποστηρικτών του 
επεσήμανε την ανάγκη 
της ανασυγκρότησης της 
δημοκρατικής και προ-
οδευτικής παράταξης. 
Αντάλλαξε απόψεις για 
το παρόν και το μέλλον 
τόσο της παράταξης όσο 
και της χώρας σημειώ-
νοντας ότι «δύναμή μας 
είναι η συμμετοχή του 
κόσμου, οι ιδέες και η 
θέληση για πολιτική».

«Οι Σέρρες σήμερα 
έστειλαν το μήνυμα της 
νίκης και της δημιουρ-
γίας ενός μεγάλου και 
ισχυρού προοδευτικού 
σοσιαλιστικού κινήματος, 
που μπορεί να ανατρέψει 
τη σημερινή καθηλωτική 
ισορροπία και να πρω-
ταγωνιστεί στις πολιτι-
κές εξελίξεις. Θέλουμε 
η χώρα να πορευτεί στο 
μέλλον με ένα ολοκλη-
ρωμένο εθνικό σχέδιο, 
που και να αντιμετωπίζει 
αποτελεσματικά τις αι-
τίες των προβλημάτων 
και να οδηγεί την Ελλά-
δα και τους Έλληνες με 
σιγουριά στη μετάβαση 
στη νέα εποχή, απαντώ-
ντας ουσιαστικά στις 
μεγάλες προκλήσεις της 
εποχής μας», δήλωσε ο 
Γιώργος Παπανδρέου.

Γιώργος Παπανδρέου 
Ανάγκη για ένα νέο συμμετοχικό κόμμα στην Ελλάδα 
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Διπλάσια τέλη κυκλοφορίας έρχονται για όσους ξέχασαν να 
τα πληρώσουν

Στο ταμείο οδηγού-
νται 73.742 ιδιοκτή-
τες οχημάτων, οι οποί-
οι είχαν «ξεχάσει» να 
πληρώσουν τα τέλη 
κυκλοφορίας του 
2016 και δεν προχώ-
ρησαν σε ενημέρωση 
της εικόνας τους στο 

myCAR.

ΗΑνεξάρτητη Αρχή Δη-
μοσίων Εσόδων είχε 
στείλει επιστολές στους 
σχεδόν 75.000 «ξεχα-
σιάρηδες» ιδιοκτήτες 
οχημάτων, οι οποίοι, 

ενώ τα οχήματά τους 
είχαν προσυμπληρωθεί 
στη φορολογική δήλω-
ση εκείνης της χρονιάς, 
δεν κατέβαλαν τα τέλη, 
ούτε ακολούθησαν την 
προβλεπόμενη διαδικα-
σία για τη διαγραφή του 
οχήματος, σε περίπτω-
ση, που για οποιοδήποτε 
λόγο αυτό δεν ήταν τότε 
στην κατοχή τους ή ήταν 
σε ακινησία.

Με την επιστολή, τους 

δινόταν η δυνατότητα, 
μέχρι τις 22 Νοεμβρί-
ου, να δηλώσουν στο 
myCAR τον λόγο, για 
τον οποίο ενδεχομένως 
δεν υπάρχει υποχρέωση 
καταβολής τελών κυκλο-
φορίας για το 2016, επι-
συνάπτοντας τα σχετικά 
δικαιολογητικά.

Από τους 75.000, το 
έπραξαν μόλις 1.258.

Πλέον, η υποβολή δήλω-
σης μη οφειλής τελών 
κυκλοφορίας και η κα-
τάθεση των σχετικών δι-
καιολογητικών, για τους 
υπολοίπους, ώστε να 
μην πληρώσουν τα δι-

πλάσια τέλη, είναι εφικτή 
μόνο μέσω αιτήματος ή 
mail στην ΔΟΥ.

Μάλιστα, για τους δι-
ευκολύνει, η ΑΑΔΕ έχει 
δημιουργήσει ειδική δι-
αδικασία ψηφιακής υπο-
βολής των δικαιολογη-
τικών στην πλατφόρμα 
"Τα Αιτήματά μου" στην 
ψηφιακή πύλη myAADE 
(myaade.gov.gr). Ειδι-
κότερα, μπαίνοντας στην 
πλατφόρμα "Τα Αιτήματά 
μου" με τους κωδικούς 
taxisnet, επιλέγουν με 
τη σειρά: 1. τη ΔΟΥ τους, 
2. τη θεματική ομάδα 
"Αυτοκίνητα" και 3. τη δι-
αδικασία "Υποβολής δι-

καιολογητικών μη οφει-
λής τελών κυκλοφορίας 
2016-2021".

Τις επόμενες ημέρες, οι 
παραπάνω οφειλέτες 
αναμένεται να λάβουν 
και νέο mail από την 
ΑΑΔΕ που θα τους ενη-
μερώνει για την παραπά-
νω διαδικασία.

Προσοχή ! Η εκπρόθεσμη 
κατάθεση στη ΔΟΥ δεν 
εξασφαλίζει ότι δεν θα 
βεβαιωθούν τα διπλάσια 
τέλη. Εφόσον από τα δι-
καιολογητικά προκύψει 
έλλειψη υποχρέωσης 
καταβολής τελών κυκλο-
φορίας, τα βεβα

e-ΕΦΚΑ:
Καταβολή αναδρομικών σε 12.173 συνταξιούχους την Παρασκευή - Ποιοι είναι οι δικαιούχοι

Την Παρασκευή 26 
Νοεμβρίου 2021 με 
εμβόλιμη πληρωμή 
πρόκειται να κατα-

βληθούν αναδρομικά 
ποσά σε 12.173 συ-
νταξιούχους που υπέ-
βαλαν αίτημα συντα-

ξιοδότησης, μετά τον 
Μάιο του 2016 και εί-
χαν πάνω από 30 έτη 
ασφάλισης, καθώς 

ολοκληρώθηκε ο επα-
νυπολογισμός των συ-
ντάξεών τους με βάση 
τα βελτιωμένα ποσο-
στά αναπλήρωσης του 
ν. 4670/2020.

Όπως αναφέρεται σε 
ανακοίνωση του e-ΕΦ-
ΚΑ, οι 12.173 συνταξι-
ούχοι εντάσσονται στο 
πλήθος των 29.032 
εξαιρετικά σύνθετων πε-
ριπτώσεων που εκκρε-
μούσε ο επανυπολογι-
σμός τους.

Οι δικαιούχοι, που θα 
πληρωθούν στις 26 Νο-
εμβρίου, επιμερίζονται 
ως εξής:

- Συνταξιούχοι του ΝΑΤ: 
742

- Συνταξιούχοι με ανα-
δρομικά ποσά άνω των 
2.500 ευρώ που έχρη-
ζαν περαιτέρω ελέγχου: 
2.133

- Εργαζόμενοι συνταξι-
ούχοι: 6.236

- Αναδρομικά κληρονό-
μων συντάξεων γήρατος 
και χηρείας: 1.262

- Αναδρομικά συνταξιού-
χων γήρατος και χηρεί-
ας-ειδικές περιπτώσεις: 
547

- Συνταξιούχοι ΤΣΜΕΔΕ: 
1.003

- Συνταξιούχοι ΟΓΑ: 250

Σύμφωνα με τον e-ΕΦ-
ΚΑ, οι παραπάνω συ-
νταξιούχοι, εκτός από 
τα αναδρομικά, θα δουν 
μόνιμες αυξήσεις στις 
συντάξεις τους από τον 
επόμενο μήνα της τάξε-
ως του 5,1% κατά μέσο 
όρο. Τέλος, για τις υπό-
λοιπες 16.859 περιπτώ-
σεις, ο επανυπολογισμός 
τους πρόκειται να ολο-
κληρωθεί εντός Δεκεμ-
βρίου.
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΤΑ ΜΥΣΤΙΚΑ ΜΙΑΣ ΥΓΙΟΥΣ 
ΑΝΤΙΠΑΡΑΘΕΣΗΣ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΔΙΏΡΥΓΑ ΤΗΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ

Το τολμηρό σχέδιο της διάνοιξης της Διώρυγας της Κορίνθου ανήκει στη Βασίλισσα Αμα-
λία. Με τη δική της επιμονή, ο Όθων σχημάτισε επιτροπή, κυρίως από Βαυαρούς ειδικούς, 
για να μελετήσουν το θέμα. Τα συμπεράσματα της επιτροπής ήταν απογοητευτικά. Το έργο 
ήταν ακατόρθωτο! Οι σύμβουλοι του Όθωνα που από την αρχή είχαν εκφράσει την δυσπι-
στία τους για το έργο, έπεισαν τον Όθωνα να εγκαταλείψει το έργο. Τότε ανέλαβε δράση 
η Αμαλία. ‘’Είσαι βασιλιάς’’ του είπε. ‘’Δεν είσαι πολιτικός. Είσαι αρχηγός του ‘Εθνους και 
πρέπει τα σχεδία σου να είναι μεγάλα’΄. Και συνέχισε: ‘’έχεις ιερό καθήκον να μην εγκα-
ταλείπεις μεγαλεπήβολα έργα ακόμα και αν έχεις εναντίον σου όλο το λαό που μπορεί να 
είναι αδαής’’. Έτσι, ο Όθωνας συγκρότησε δεύτερη επιτροπή, από το Βαυαρό Κρόνιγ. Η 
επιτροπή αυτή αποφάνθηκε ότι το έργο ήταν ακατόρθωτο! Δικαίωση της Αμαλίας. Όμως 
το έργο εγκαταλεήφθηκε για οικονομικούς λόγους. Όταν τελικά έγινε, επιβεβαιώθηκε η 
έμπνευση της Αμαλίας. 

ΘΕΟΦΡΑΣΤΟΣ

Κάποτε οι μαθητές του μεγάλου φιλόσοφου την ρώ-
τησαν, αν είχε να τους μεταβιβάσει από τη μεγάλη του 
πείρα, κάποια παραγγελία ή συμβουλή.

‘’Ναι’’ τους απάντησε, ΄΄Από τη διδασκαλική μου 
εμπειρία, έχω να σας παραγγείλω πως πρέπει να πε-
ριφρονείτε πολλά ευχάριστα μόνο και μόνο για τη 
δόξα.΄΄
‘’Λέγω αυτά’΄, συνέχισε ‘΄διότι όταν αρχίζουμε να 
ζούμε με αυτά, τότε πεθάινουμε’’. 

29.11.1826 Ο Φαβιέρος με 480 φιλέλληνες, κατορ-
θώνει μετά από σκληρή μάχη εναντίον του Κιουταχή, 
να εφοδιάσει τους υπερασπιστές της Ακρόπολης.

30.11.1942 Ο Ελληνικός Στρατός απελευθερώνει το 
Πογραδέτς της Βόρειας Ηπείρου.

30.11.1942 Το υποβρύχιο ‘’ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΣ΄΄ με κυ-
βερνήτη τον υποπλοίαρχο Ρουσέν, βυθίζει Ιταλικό 
φορτηγό 8.000 τόνων κοντά στα Δωδεκάνησα. ‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

‘’..όταν πρόκει-
ται για αντιπα-
ραθέσεις με-
ταξύ γονέων ή 
καθηγητών με 
ένα παιδί τα 
πράγματα δεν 
πρέπει να αφή-
νονται καθό-
λου στη τύχη 
τους..’’

Η λέξη ‘’αντιπαράθεση’’ 
συνήθως  μας παρα-
πέμπει σε αρνητικές 

καταστάσεις, καυγάδες, 
τσακωμούς, έντονες λογο-
μαχίες, ακόμα και άσκηση 
βίας στις πιο ακραίες κατα-
στάσεις.

Η αλήθεια είναι πως το να 
διαφωνούν δύο άνθρω-
ποι είτε είναι δυο ενήλικες 
είτε δύο ανήλικοι είτε ένας 
ενήλικας με έναν ανήλικο 
είναι ένα φαινόμενο συχνό 
και λογικό που αν γίνει με 
σωστό τρόπο μπορεί να 
προσφέρει πολλά οφέλη σε 
όλες τις πλευρές.

Μήπως δεν έχουμε εκπαι-
δευτεί να διαφωνούμε; Μή-
πως έχουμε πετύχει πολλές 
φορές τον εαυτό μας να χά-
νει τον έλεγχο και να φτάνει 
σε ακρότητες κατά τη διάρ-
κεια μιας διαφωνίας μας με 
το παιδί/ μαθητή μας;

 Εδώ το πρόβλημα μεγαλώ-
νει καθώς όταν πρόκειται 
για αντιπαραθέσεις μεταξύ 
γονέων ή καθηγητών με 
ένα παιδί, τα πράγματα δεν 
πρέπει να αφήνονται καθό-
λου στη τύχη τους.

Την επόμενη φορά λοιπόν 
που θα βρεθούμε σε μια 
αντιπαράθεση με ένα παιδί/ 
μαθητή μας θα είναι χρήσι-
μο να προσέχουμε τα εξής:

• Να διατηρούμε τη 
ψυχραιμία μας και τον τόνο 
της φωνής μας σε χαμηλά 
επίπεδα.  Η δυνατή φωνή 
και οι λεκτικές ακρότητες 
δεν υποδεικνύουν το ποιος 
έχει δίκιο και σε καμία πε-

ρίπτωση δεν μας δίνουν την 
ευκαιρία να το αποδείξου-
με.

• Να έχουμε επιχειρή-
ματα λογικά και εύστοχα. 
Το να έχουμε άποψη είναι 
θεμιτό. Το να έχουμε όμως 
τεκμηριωμένη και εύστοχη 
άποψη μας δίνει την ευκαι-
ρία να πείσουμε τον συνο-
μιλητή μας και να τον προ-
βληματίσουμε για τη δική 
του.

• Υπάρχει και η μέση 
λύση. Σε μία αντιπαράθεση 
δε σημαίνει ότι πάντα κά-
ποιος έχει δίκιο και κάποιος 
άδικο. Ο σωστός διάλογος 
με σεβασμό στο συνομιλη-
τή μας ακόμα και αν είναι 
πολλά χρόνια νεότερός μας, 
μας επιτρέπει να εξελίξουμε 
και εμείς οι  ίδιοι τη σκέψη 
μας. Επίσης υπάρχει και η 
εναλλακτική της μέσης λύ-
σης, Θεωρείται ιδιαίτερα 
εκπαιδευτική η προσπάθεια 
ευελιξίας και η ανεύρεση  
μέσης λύσης και συμβιβα-
σμού ώστε και οι δυο πλευ-

ρές να είναι ευχαριστημέ-
νες.

Μας ρωτάτε, απαντού-
με…

Η κυρία Β.Κ. ρωτάει:  ‘’ Πα-
ραδέχομαι ότι είμαι αρκε-
τά νευρικός άνθρωπος. Εί-
μαι χωρισμένη με μια κόρη 
14 ετών.  Όταν αγχώνομαι 
ή όταν την ακούω να λέει 
πράγματα με τα οποία δε 
συμφωνώ καθόλου, της μι-
λάω απότομα και καταλή-
γουμε σε έντονους καυγά-
δες. Φταίω και εγώ αλλά 
θεωρώ ότι μερικές φορές το 
κάνει επίτηδες. Πως θα μπο-
ρούσα να το διαχειριστώ;

Αγαπητή κυρία,

Καταλαβαίνω ότι βιώνετε 
μία κατάσταση που είναι 
πολύ δυσάρεστη και για 
εσάς και για τη κόρη σας. 
Δεν έχετε μια καλή επικοι-
νωνία και σας λείπει ο σω-
στός διάλογος. Σε περίπτω-
ση που το κάνει επίτηδες το 
παιδί σας, αυτό συμβαίνει 
γιατί βγάζει την δυσαρέ-
σκειά της για τον τρόπο που 
αντιδράτε. Θεωρώ ότι πρέ-
πει να υπερβείτε τον εαυτό 
σας και να κάνετε μια ει-
λικρινή συζήτηση μαζί της, 
να παραδεχτείτε τη λάθος 
συμπεριφορά σας, τι σας 
ενοχλεί στη δική της και 
ότι θέλετε να συνεργαστεί 
μαζί σας για μια ομαλή επι-
κοινωνία. Θα φανεί ότι σας 
ενδιαφέρει να φτιάξουν οι 
σχέσεις σας και ότι τελικά  
υπολογίζετε τη γνώμη της,

Ευχές για επιτυχία
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Σε συνεντεύξεις στον 
ΑΝΑΛΥΤΗ προχώρη-
σαν εκπρόσωποι τν 
Εμπορικών Συλλόγων 
της ΑΜ-Θ με αφορ-
μή την Black Friday.

Βασίλης Λεμονίδης – 
Πρόεδρος Εμπορικου 
Συλλόγου Καβάλας

Αυτό που θα πρέπει να 
τονίσουμε είναι ότι η 
Black Friday φέτος έπε-
σε μέσα σε μια ανακοί-
νωση μια νέας δέσμης 
μέτρων και από το ωρά-
ριο το οποίο διαφορο-
ποιήθηκε και δυσχέρανε 
την εύρυθμη λειτουργία 
της αγοράς, αλλά και 
τα υπόλοιπα μέτρα τα 
οποια δημιούργησαν μια 
αναταραχή και μια κα-
τάσταση καταθλιπτική 
κατά την οποία οι κατα-
ναλωτές ακόμα και τώρα 
δεν μπορούν να ξέρουν 
ακριβώς το τι ισχύει, με 
μια πραγματικά διαφο-
ροποίηση των μερών σε 
καθημερινή βάση. Από 
εκεί και μετά, η Black 
Friday πέρυσι δεν πραγ-
ματοποιήθηκε, τα προ-
ηγούμενα χρόνια ήταν 

μια μέρα η οποία υπήρχε 
ένας τζίρος αρκετά ικα-
νοποιητικός στην αγο-
ρά της πόλης. Κυρίως 
ξέρουμε όλοι μας πως 
ξεκίνησε η Black Friday 
σε πανελλήνιο επίπεδο, 
ήταν μια ημέρα περισ-
σότερο για τα ηλεκτρο-
νικά και ηλεκτρικά ειδη, 
από εκεί και μετα εμείς 
αυτό που καταφεραμε 
τα τελευταία χρόνια, ως 
εμπορικός συλλογος Κα-
βάλας, πάντα σε συνερ-
γασία με άλλους φορείς, 
όπως είναι το Επιμελη-
τήριο, η αντιπεριφερεια, 
η Περιφέρεια, ο Δήμος 
Καβάλας και η Δημωφε-
λεια είναι να επικοινωνή-
σουμε γενικότερα προς 
όφελος των συναδέλ-
φων και των μελών του 
εμπορικού συλλόγου, 
των μικρών μαγαζιών. 
Το γεγονός ότι και εμείς 
μπαίνουμε στο παιχνίδι 
των καλύτερων τιμών, 
των προσφορών αλλά 
και τις πάρα πολύ καλής 
ποιότητας, η οποία ήδη 
υπάρχει στην αγορά της 
πόλη μας, σε ένδυση και 
υπόδυση και στα υπό-
λοιπα προϊόντα, ούτως 

ώστε οι καταναλωτές να 
προχωρήσουν σε αγο-
ρές στα καταστήματα. 
Νομίζω ότι φέτος πάλι 
κάναμε την προσπάθεια 
η οποία οφείλουμε να 
κάνουμε απέναντι στους 
συναδέλφους, ως εμπο-
ρικός σύλλογος Καβά-
λας και ως διοίκηση, 
πάλι σε συνεργασία με 
όλους τους υπόλοιπους 
φορείς που προείπα, ού-
τως ώστε να επικοινω-
νήσουμε και στα social 
media αλλά γενικότερα 
όλο αυτό το παιχνίδι 
το οποίο παίζεται όσον 
αφορά την Black Friday 
και έναν τζίρο ο οποίος 
έτσι και αλλιώς θα πέσει 
στην αγορά. Προσπα-
θήσαμε να πάρουμε ένα 
μερίδιο αυτής της πίτας 
από όλα τα χρήματα τα 
οποία θα πέφτανε στην 
αγορά από εκεί και μετά, 
ξέρουμε όλοι παρά πολύ 
καλά ότι οι καιρικές συν-
θήκες όπως είπα και πριν 
και γενικότερα σε συ-
νέντευξεις που άκουσα, 
παίζουν σημαντικό ρόλο. 
Όλοι ξέρουμε ότι στην 
περιφέρεια μας σήμερα 
ειδικά υπήρχαν οι χει-

ρότερες καιρικές συνθή-
κες, έπαιξε και αυτό τον 
ρόλο του αλλά σίγουρα 
τον μεγαλύτερο ρόλο 
παίζει το οικονομικό, τον 
μεγαλύτερο ρόλο παίζει 
η ψυχολογία των κατα-
ναλωτών, όπου τον τε-
λευταίο καιρό συμπερι-
φέρεται με όση δύναμη 
έχει αλλά σίγουρα δεν 
έχει καλή ψυχολογία. 

Γιώργος Κασάπης – 
Αντιπρόεδρος Εμπορι-
κου Συλλόγου Κομο-
τηνής    

Ξεκίνησε η μέρα λίγο δύ-
σκολα, όσον αφορά τις 
καιρικές συνθηκες, ήταν 
αρκετά δύσκολος ο και-
ρός , είχαμε αρκετή βρο-
χή. Ο βαθμός δυσκολίας 
όπως περιέγραψε και 
ο συνάδελφος από την 
Καβάλα, οι έλεγχοι που 
πρέπει να γίνονται για να 
μπουν στα καταστήματα 
μας οι πελάτες, παρό-
λα αυτά το απόγευμα η 
Black Friday εξελίχθηκε 
καλύτερα, σταμάτησε η 
βροχή, ο κόσμος το χά-
ρηκε πιστεύω σε έναν 
βαθμό, οι συνάδελφοι 

μου ήταν όλοι προετοι-
μασμένοι, κάναμε τις κα-
λύτερες δυνατόν τιμές, 
προσπαθούμε για αυτό, 
όπως είπαμε και πριν η 
Black Friday πέρυσι δυ-
στυχώς δεν μπόρεσε να 
γίνει και φέτος νομίζω 
δόθηκε η ευκαιρία και σε 
εμάς αλλά και στους πε-
λάτες μας να το χαρούν 
έτσι και να καλύψουν 
τις δικές τους ανάγκες.

Βίβιαν Κουρμπανιαν - 
Προεδρος Εμπορικου 
Συλλόγου Αλεξαν-
δρούπολης
 
Σήμερα δεν είναι Black 
Friday μόνο για τις εκ-
πτώσεις σήμερα είναι μια 
μαύρη Παρασκευή διό-
τι είναι πολύ άσχημος ο 
καιρός για τέτοια μέρα 
και γενικότερα δεν θα 
έλεγα ότι υπάρχει κίνηση 
στην αγορά λόγω των 
εκπτώσεων καθώς οπως 
γνωρίζεται τα μέτρα όσο 
πάνε και σκληραίνουν, 
δεν θα μιλήσω για το 
ωράριο, διότι δεν είναι 
κάτι που απασχολεί την 
συγκεκριμένη μέρα, αλλά 
θα μιλήσω για το γεγο-

νός ότι για να μπαίνουν 
στα καταστήματα οι πε-
λάτες πρέπει να είναι εμ-
βολιασμένοι ή να έχουν 
Rapid Test ή μοριακό, 
είναι κάτι που βγάζουμε 
παρά πολύ κόσμο από τα 
καταστήματα μας και μας 
λένε να λειτουργήσουμε 
με click away σε αυτούς 
που δεν ειναι εμβολια-
σμένοι και δεν έχουν κά-
νει τα τεστ. Κάτι που δεν 
λειτούργησε στα προη-
γούμενα lockdown, διότι 
το λιανεμπόριο κατά τα 
ψέματα έχει πληγεί πάρα 
πολύ από όλο αυτό και η 
κυβέρνηση πιστεύει ότι 
εμείς με το click away 
δουλεύουμε και ότι βγά-
ζουμε χρήματα. Ευχόμα-
στε τουλάχιστον σε αυτή 
την μέρα να φτιάξει λίγο 
ο καιρός, για να βγει ο 
κόσμος στην αγορά, δι-
ότι περιμέναμε αυτή την 
μέρα για να δουλέψουμε 
έστω και για λίγο, περι-
μέναμε για μέρες αυτήν 
την μέρα και τώρα περι-
μένουμε τις γιορτές και 
θελουμε όσο γίνεται τα 
μέτρα να αρχίσουν λίγο 
και να γίνονται πιο χαλα-
ρά και όχι να στενεύουν.

Αρνητικός ο απολογισμός της Black Friday στα τοπικά καταστή-
ματα της Περιφέρειας ΑΜ-Θ



Ενας χρόνος πέρασε από 
την εξαφάνιση και τον 
θάνατο του 40χρονου 
δημοτικού υπαλλήλου 
Κώστα Δασκάλου στην 
Καβάλα. Μία ιστορία που 
απασχόλησε και συγκλό-
νισε ιδιαίτερα την τοπική 
κοινωνία με αρκετά με-
γάλη ανταπόκριση στις 
έρευνες για τον εντοπι-
σμό του.

Το Χρονικό

Ο Κώστας Δασκάλου 
αγνοείται την Τρίτη 24 
Νοεμβρίου 2020. Την 
ημέρα που εξαφανίστηκε 
φορούσε τη στολή εργα-
σίας με επιγραφή «Δή-
μος Καβάλας». Τα μέχρι 
τότε στοιχεία έλεγαν ότι 
το πρωινό της Τρίτης 
24 Νοεμβρίου, ο άντρας 
έφυγε από το σπίτι για τη 
δουλειά του. Ο πατέρας 
του τον βρήκε λιπόθυμο 
στο δρόμο, ενώ δίπλα 
του βρίσκονταν αστυ-
νομικοί περιμένοντας το 
ασθενοφόρο. Ο Κώστας 
Δασκάλου κατόπιν έρευ-
νας που έγινε φέρεται να 
αρνήθηκε να μεταφερ-
θεί στο νοσοκομείο και 
εξαφανίστηκε. Έκτοτε, 
η μεγάλη κινητοποίηση 
Αρχών και εθελοντών 
στην ευρύτερη περιοχή 
δεν εντόπισε τα ίχνη του.

Έκτοτε διάφορες μαρ-
τυρίες ήρθαν στο “φως” 
όπου μετέφεραν ότι ο 
Κώστας είχε έντονους 
διαλόγους με κάποιον 
συνομιλητή του στο 
κινητό τηλέφωνο, το 
οποίο ακόμα και σήμερα 
δεν έχει εντοπιστεί. Το 

μυστήριο γινόταν μεγα-
λύτερο όταν αυτόπτες 
μάρτυρες μετέφεραν 
στην κάμερα του ENA 
Channel ότι ο Κώστας 
φέρεται να δήλωσε “Θα 
με φάτε για 600€” περι-
πλέκοντας ακόμα περισ-
σότερο το μυστήριο.

Λίγες ημέρες αργότε-
ρα η σωρός του άτυχου 
Κώστα εντοπίστηκε σε 
ένα πηγάδι στο Περι-
γιάλι Καβάλας πλησίον 
του Ασημακοπούλου. Η 
Αστυνομική επιχείρη-
ση που στήθηκε ήταν 
τεράστια ενώ σημαντι-
κή ήταν η συμβολή της 
ΕΜΑΚ και των εθελο-
ντικών ομάδων (Σύλλο-

γος Καταδρομών Μέγας 
Αλέξανδρος και Ελλη-
νική Ομάδα Διάσωσης). 
Στις έρευνες σημαντική 
και η συμβολή του ENA 
Channel και της εκπο-
μπής Αυτόπτης Μάρτυ-
ρας με τον Απόστολο 
Ατζεμιδάκη.

Τι οδήγησε τον Κωστα 
να πέσει στην κυρι-
ολεξία με τα μούτρα 
μέσα στο πηγάδι; 

Αρχικά ο θάνατος του 
αποδόθηκε σε ατύχημα, 
ωστόσο μία μαρτυρία 
αυτόπτη μάρτυρα εφερε 
τα πάνω κάτω στην υπό-
θεση, καθώς έκανε λόγο 
για δολοφονία. Ο ιατρο-

δικαστής που έκανε τη 
νεκροτομή υπολογίσε ότι 
ο θάνατος επήλθε περί-
που έναν μήνα πριν βρε-
θεί το πτώμα, κάτι που 
συμπίπτει με τον χρόνο 
εξαφάνισης του 40χρο-
νου, και τον είχε αποδώ-
σει σε πνιγμό, καθώς δεν 
εντόπισε προθανάτιες 
κακώσεις ούτε ίχνη πά-
λης. Έτσι, απέκλεισε το 
ενδεχόμενο εγκληματι-
κής ενέργειας.

Η δικηγόρος της οικο-
γένειας Ανθούλα Ανά-
σογλου σε δηλώσεις 
της στην εφημερίδα 
espresso, ανέφερε, πως, 
«Ως επίσημη εκδοχή δί-
νεται ο πνιγμός εντός 

ύδατος, ο οποίος επέφε-
ρε τον θάνατο 27 μέρες 
περίπου από την ημέρα 
της ανεύρεσής του. Η 
παρουσία αλκοόλης στο 
αίμα του ήταν σε μικρή 
συγκέντρωση, ενώ μικρή 
επίσης ήταν και η παρου-
σία βενζοδιαζεπίνων που 
κατά την άποψή μου δεν 
δικαιολογούν κάμψη του 
λογικού και της συνείδη-
σης ώστε να οδηγηθού-
με στο ασφαλές συμπέ-
ρασμα ότι ήταν ατύχημα. 
«Αυτό το ερώτημα που 
είναι καιρό παραμένει 
αναπάντητο. Σύμφωνα 
με την ιατροδικαστική, 
δεν υπάρχουν εξωτε-
ρικά ίχνη πάλης ή αντί-
στασης». Και πρόσθεσε: 

«Να τονιστεί όμως ότι 
τα μαλακά μόρια προσώ-
που και λαιμού είχαν ήδη 
αλλοιωθεί και κατατρώ-
γονταν από σκουλήκια. 
Επιπλέον, τα μαλακά μό-
ρια του κορμού βρίσκο-
νταν σε κατάσταση σα-
πωνοποίησης, λόγω του 
υγρού στοιχείου. Δυστυ-
χώς είναι φανερό ότι η 
αλλοίωση στο σώμα που 
επήλθε λόγω της μακράς 
παραμονής στο νερό 
επέφερε καταστροφή 
των μαλακών μορίων, 
που ίσως θα οδηγούσαν 
σε στοιχεία για πιθανή 
ανάμειξη τρίτων προσώ-
πων.

Το ξέσπασμα του γο-
νιών του Κώστα

Συγκλονίζουν σε νέες 
τους δηλώσεις τους στο 
enanews.gr οι γονείς 
του 40χρονου δημοτι-
κού υπαλλήλου Κώστα 
Δασκάλου. “Το παιδί μας 
το φάγανε… «Πρέπει να 
ανοίξει και πάλι η υπόθε-
ση» αναφέρουν στην κά-
μερα του ENA Channel. 
«Εμείς θα πάμε την υπό-
θεση στο εφετείο ώστε 
να ξανανοίξει», τονίζουν 
οι γονείς του αδικοχαμέ-
νου Κώστα.

Συγκλονίζει η ανάρτη-
ση στα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης της αδερφής 
του Κώστα η οποία ανέ-
φερε στα λογια της, «Ένα 
χρόνο μακριά μας αδελ-
φούλη μου μας λείπει 
το γέλιο σου. Η απου-
σία σου είναι μεγάλη. Σε 
αγαπάμε πολύ».
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Συγκλονίζουν οι γονείς του Κώστα Δασκάλου έναν χρόνο μετά τον θάνατο του 
Το παιδί μας το φάγανε..
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Σε φάση εκκίνησης δη-
μοπράτησης είναι το με-
γαλύτερο σιδηροδρομικό 
έργο όλων των εποχών 
της χώρας που αφορά 
στην κατασκευή της νέας 
γραμμής Θεσσαλονίκης-
Καβάλας-Ξάνθης συνο-

λικού μήκους 205χλμ, 
τμήμα της λεγόμενης και 
Ανατολικής Σιδηροδρο-
μικής Εγνατίας. Η νέα 
γραμμή θα μειώσει κατά 
3 τουλάχιστον ώρες την 
διαδρομή Θεσσαλονίκη-
Αλεξανδρούπολη, έχει 
κόστος που ξεπερνά το 
1,68δισ.ευρώ (ποσό με 
ΦΠΑ 2,09 δισ. ευρώ).

Μετά την τελευταία εξέ-
λιξη, τώρα περιμένουμε 
την εκκίνηση της δια-
γωνιστικής διαδικασίας 
από την ΕΡΓΟΣΕ με την 

εκδήλωση ενδιαφέρο-
ντος. Η νέα γραμμή θα 
είναι υψηλών ταχυτή-
των, θα διαθέτει ηλε-
κτροκίνηση, σηματοδό-
τηση, ETCS και νέους 
σταθμούς και στάσεις.

Η χάραξη της γραμμής 
είναι νότια – πεδινή και 
ακολουθεί κατά σε αρ-
κετά τμήματα αυτή της 
Εγνατίας οδού. Οι ταχύ-
τητες που θα αναπτύσ-
σονται θα είναι κατά τό-
πους 160-200χλμ/ώρα.

Η γραμμή θα ξεκινά από 
τον οικισμό της Νέας 
Φιλαδέλφειας στο Ωραι-
όκαστρο και θα καταλή-
γει στη Νέα Καρβάλη, 
το εμπορικό λιμάνι της 
Καβάλας. Συνολικά προ-
βλέπεται οι δημιουργία 

οκτώ νέων σιδηροδρομι-
κών σταθμών: Καβαλλα-
ρίου, Λαγκαδικίων, Νέας 
Μάδυτου, Βρασνών, Αμ-
φίπολης, Ποδοχωρίου, 
Αυλής και Αμυγδαλεώ-
να. Επίσης προβλέπονται 
δύο στάσεις σε Δρυμό 

και Λουτρά Βόλβης.

Στο έργο θα υπάρχουν 
σημαντικά τεχνικά έργα: 
23 συνολικά σήραγγες 
μήκους 22,23χλμ, 30 σι-
δηροδρομικές σήραγγες 
8,77χλμ, 71 ανισόπε-
δες διαβάσεις. Το έργο 
αποτελεί τμήμα πακέτου 
έξι έργων ύψους 4 δισ. 
ευρώ της ΕΡΓΟΣΕ και 
του υπουργείου Υποδο-
μών και Μεταφορών.

Η μεγάλη προστιθέ-
μενη αξία του έργου

Με το έργο θα αυξηθεί 
η χωρητικότητα του δι-
κτύου και θα αναπτυ-
χθεί το νέο λιμάνι της 
Καβάλας, θα αναβαθμι-
στεί η σύνδεση με την 
Τουρκία και την Βουλ-
γαρία και γενικότερη τα 
ανατολικά Βαλκάνια.

Το έργο θα συμβάλλει 
επίσης στην ενίσχυση 
τόσο του τουρισμού, όσο 
και γενικότερα στην οι-
κονομική ανάπτυξη του 
συνόλου της χώρας, δε-
δομένου ότι θα εξασφα-
λίσει τη διαλειτουργική 
διασύνδεση του Λιμένα 
Πειραιά και των αστικών 
κέντρων της χώρας, με 
το αεροδρόμιο Σπάτων, 
με τις υπόλοιπες πόλεις 
της Κεντρικής και Βόρει-
ας Ελλάδας καθώς και 
με το λιμάνι της Πάτρας 
μέσω της επικείμενης 
ένταξης της γραμμής 
Αθήνας- Πάτρας στο βα-
σικό δίκτυο ΔΕΔ-Μ της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης.

Σημαντικό στοιχείο στην 
έγκαιρη ωρίμανση του 
έργου είναι και οι απαλ-
λοτριώσεις. Σε ένα έργο 
205χλμ σε τελείως νέα 
χάραξη, οι απαλλοτρι-
ώσεις μετριούνται σε 
χιλιάδες ακίνητα και 
πρόκειται σύμφωνα με 
σιδηροδρομικές πη-
γές για το σημείο κλει-
δί για να μπορέσει το 
έργο να είναι ετοιμα-
στεί προς δημοπράτηση.

Ουσιαστικά οι ταχύτητες 
που θα αναπτύσσονται 
θα είναι 200χλμ/ώρα 
εκτός από την περιοχή 
της Αμφίπολης όπου για 
λόγους αποφυγής των 
αρχαιολογικών χώρων 
και του δικτύου υψη-
λής τάσης του ΑΔΜΗΕ 
η χάραξη για ταχύτητα 
180 χλμ/ώρα επιβατι-
κής αμαξοστοιχίας σε 
συνδυασμό με 80 ώρα/
χλμ εμπορευματικής.

Αναλυτικά στοιχεία 
της γραμμής

Σχετικά με τα επιμέρους 
τεχνικά έργα, προβλέ-
πονται τα εξής: Κάθετο 
οδικό δίκτυο συνολι-
κού μήκους 24,909 km. 
Παράπλευρο οδικό δί-
κτυο και οδοί στομίων 
σηράγγων συνολικού 
μήκους 120,684km.

Πέραν των 30 σιδηρο-
δρομικών γεφυρών πε-
ριλαμβάνεται 1 οδική 
γέφυρα μήκους 35 μέ-
τρων, 9 σήραγγες διαφυ-
γής συνολικού μήκους 
5,678 χλμ.και 494 νέοι 
οχετοί (σωληνωτοί και 
κιβωτοειδούς διατομής) 
διαφόρων διαστάσεων.

Προβλέπονται επιπλέον 
τεχνικά έργα προστασί-
ας όπως τοίχοι αντιστή-
ριξης, και 2 περιπτώσεις 
πασσαλότοιχων. Τα μήκη 
των εν λόγω τεχνικών 
έργων κυμαίνονται με-
ταξύ 30 και 880 μέτρων 
και τα μέσα ύψη τους 
μεταξύ 4 και 10 μέτρα. 
Το εύρος κατάληψης 
του έργου εκτιμάται 
σε 8.000 στρέμματα.
Η χάραξη στο τμήμα 
Θεσσαλονίκη-Καβάλα

Η χάραξη ως προς το 
Ν. Καβάλας προβλέπει 
τα ακόλουθα: Η γραμ-
μή μεε βορειοανατολική 
πορεία κινείται βόρεια 
της Εγνατίας Οδού στον 
κάμπο της Πιέριας κοι-
λάδας, ανάμεσα στα Όρη 
Παγγαίο και Σύμβολο 
(ΠΕ Καβάλας). Περί τη 
ΧΘ 148+000 εξέρχεται 
της Πιέριας κοιλάδας και 
με σήραγγα διέρχεται 
το Σύμβολον όρος από 
όπου καταλήγει στο νό-
τιο τμήμα των τεναγών 
Φιλίππων. Περί τη ΧΘ 
162+000 διαμορφώνο-
νται σήραγγες ώστε το 
έργο να διέλθει βορείως 

των υψωμάτων της Κα-
βάλας. Το πέρας το έργου 
διαμορφώνεται στην κά-
μπο της Νέας Καρβάλης 
βορειοδυτικά οικισμού.

Η χάραξη του τμή-
ματος Καβάλα-
Τοξότες Ξάνθης

Η νέα Σιδηροδρομική 
Γραμμή θα έχει συνολικό 
μήκος 31,8 km, θα είναι 
μονή, κανονικού εύρους 
(1,435 m), με ταχύτητα 
Μελέτης 160 km/h. Μι-
κρότερη ταχύτητα Μελέ-
της θα εφαρμοστεί στις 
συνδέσεις του Εμπορι-
κού Λιμένα Καβάλας, 
της ΒΙΠΕ Καβάλας και 
της Βιομηχανίας Φω-
σφορικών Λιπασμάτων 
με την Κύρια Γραμμή. Σε 
όλο το μήκος του έργου 
η διασταύρωση της Σι-
δηροδρομικής Γραμμής 
με το υφιστάμενο οδι-
κό δίκτυο θα γίνεται με 
Ανισόπεδες Διαβάσεις.

Η χάραξη για το δεύτερο 
τμήμα της νέας γραμμής 
ξεκινά από το Λιμάνι της 
Νέας Καρβάλης μέχρι 
τους Τοξότες Ξάνθης 
όπου θα συναντά την 
υφιστάμενη γραμμή. Το 
έργο είναι επίσης υπό 
μελέτη αποτελεί τμήμα 
της γραμμής Θεσσαλο-
νίκης – Τοξοτών Ξάνθης 
και το πέρας του (ΧΘ 
173+691,58) ταυτίζε-
ται με τη ΧΘ 66+500 
του τμήματος Νέα Καρ-
βάλη – Τοξότες, η ορι-
στική μελέτη του οποί-
ου είναι υπό εκπόνηση 
στο πλαίσιο σχετικής 
ανάθεσης της ΕΡΓΟΣΕ.

Σε αυτήν προβλέπονται 
τα ακόλουθα: Η νέα ΣΓ 
ξεκινάει από την περιοχή 
του οικισμού της Νέας 
Καρβάλης, όπου προ-
βλέπεται Σιδηροδρομική 
στάση που θα εξυπηρετεί 
τον οικισμό και συνεχί-
ζει προς τους οικισμούς 
Πέρνη και Γραβούνα για 
την εξυπηρέτηση των 
οποίων έχει προβλεφθεί 
σιδηροδρομικός σταθ-
μός. Στη συνέχεια, οδεύ-
οντας στο μεγαλύτερο 
μήκος της παράλληλα 
με την Εγνατία Οδό συ-
ναντά τη υφιστάμενη ΣΓ 
Θεσσαλονίκης – Αλε-
ξανδρούπολης στην πε-
ριοχή Τοξοτών Ξάνθης 
στο ύψος της Ελληνικής 
Βιομηχανίας Ζάχαρης.
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.

Δευτέρα 29 Νοεμβρίου 2021

Τα Νέα των… Media!
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Θα τιμηθούν και τα 100 χρόνια από την έλευση των προσφύγων από την Θράκη
ΟΙ ΘΡΑΚΙΩΤΕΣ ΘΑ ΣΥΝΑΝΤΗΘΟΥΝ ΣΤΗΝ ΚΑΒΑΛΑ

Το 30ο Γνωμοδοτικό 
Συμβούλιο της Πανελ-
λήνιας Ομοσπονδίας 
Θρακικών Σωματείων θα 
γίνει τον ερχόμενο Νο-
έμβριο του 2022 στην 
Καβάλα . Αυτό αποφασί-
στηκε ομόφωνα από τα 
μέλη της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Θρακικών 
Σωματείων κατά την 
συνεδρίαση του 29ου 
συμβουλίου που πραγ-
ματοποιήθηκε στην Θέρ-
μη της Θεσσαλονίκης, 
πριν μερικές ημέρες . 

Μετά από μια μακρά 
απουσία , λόγω της παν-
δημίας, οι εκπρόσωποι 
των Θρακικών σωμα-
τείων συναντήθηκαν 
στην Θέρμη στη συνε-
δρίαση του γνωμοδοτι-
κού οργάνου που διορ-
γάνωσαν από κοινού η 
Ομοσπονδία και ο σύλ-
λογος  “Μαντριτσιωτών 
- Θρακιωτών Θέρμης”. 
Η Θρακική Εστία Καβά-
λας μετείχε στην συνε-
δρίαση με τον πρόεδρο 
της Νίκο Τσουμπάκη και 

το μέλος του Δ.Σ. Κώ-
στα Παπακοσμά. Στην 
συνεδρίαση έγινε ο απο-
λογισμός δράσεων της 
Ομοσπονδίας τα δυο 
προηγούμενα έτη και 
προτάθηκαν οι δράσεις 
που θα ακολουθήσουν. 
Το παιδικό χορευτικό 
Πανθρακικό αντάμωμα 
θα γίνει στους Νέους 
Επιβάτες Θεσσαλονί-
κης και η απόδοση τιμής 
στην ημέρα μνήμη των 
διωγμών  ου Θρακικού 

Ελληνισμού θα πραγμα-
τοποιηθεί στις Σέρρες. 
Στην συνεδρίαση κατα-
τέθηκαν ενδιαφέρουσες 
προτάσεις για την λει-
τουργία των Θρακικών 
σωματείων, που διατη-
ρούν και αναδεικνύουν 
την παράδοση αλλά και 
η μέγιστη απόδοση τιμής 
το 2022, με την ευκαι-
ρία συμπλήρωσης εκατό 
χρόνων,  από τον ξερι-
ζωμό από τις πατρογονι-
κές εστίες της Θράκης .
Η Θρακική Εστία Καβά-
λας με την ευκαιρία αυ-
τής της επετείου αλλά 
και της συμπλήρωσης 30 
χρόνων από την ίδρυση 
της Π.Ο.Θ.Σ. Ελλάδος 
αλλά και της 50ης επετεί-
ου από της ιδρύσεως της 
έχει σκοπό να διοργανώ-
σει σειρά δράσεων στην 
Καβάλα με την ευκαιρία 
και της συνεδρίασης 
του γνωμοδοτικού ανώ-
τατου αυτού οργάνου. 
Είναι άλλωστε γνωστό 
ότι το 1922 ο μεγαλύτε-
ρος όγκος των προσφύ-
γων από τις Πατρίδες 
της Ανατολής και ιδιαίτε-
ρα την Θράκη είχε φθά-
σει στην Καβάλα, μέσω 
του Λιμανιού της. Η από-
δοση τιμής θα αφορά και 
τις επόμενες γενιές που 

κάτω από πολλές αντι-
ξοότητες ρίζωσαν και 
μεγαλούργησαν σε αυτό 
τον τόπο. (Οι φωτογρα-
φίες είναι από την συ-
νάντηση στην Θέρμη (1) 
Οκ. Νίκος Τσουμπάκης 
παραλαμβάνει τα “κλει-
διά” του γνωμοδοτικού 
συμβουλίου από την 
πρόεδρος του συλλόγου 
της Θέρμης κ. Καμπουρί-
δου , στην φωτογραφία 
ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας κ. Α. Χρυσό-
πουλος και ο κ. Κώστας 
Παπακοσμάς. (2) Οι κ.κ. 
Χ. Χαμτζίδου και Αθηνά 
Γούλα πρόεδρος και Τα-
μίας της Θρακικής Εστί-
ας Θεσσαλονίκης μεταξύ 
των κ.κ. Ν.  Τσουμπάκη 
και Κ. Παπακοσμά. Να 
σημειωθεί ότι η κ. Χαμ-
τζίδου είναι από την Κα-
βάλα και μένει στην Θεσ-
σαλονίκη. (3) Μπροστά 
στην αφίσα της συνάντη-
σης στο Πολιτιστικό Κέ-
ντρο του Δήμου Θέρμης 
οι κ.κ. Τσουμπάκης , Λι-
βέρης και Παπακοσμάς.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΣΤΗΝ 
ΔΡΑΜΑ

Στην όμορφη Δράμα 
βρέθηκαν  την περα-

σμένη Παρασκευή ο 
πρόεδρος και μέλη του 
Διοικητικού Συμβουλί-
ου της Θρακικής Εστίας 
Καβάλας. Συναντήθηκαν 
με τον πρόεδρο και μέλη 
του Δ. Σ.  της Θρακικής 
Εστίας Δράμας. Τα μέλη 
των δύο συμβουλίων 
σχεδιάζουν μια σειρά 
δράσεων για το 2022. 
“Η ιστορία μας σε πρώ-
το πλάνο. Πολύ σύντο-
μα λεπτομέρειες για την 
κοινή μας δράση” ανα-
φέρουν στην ανάρτη-
ση τους στο διαδίκτυο . 
Άριστος οικοδεσπότης ο 
πρόεδρος της Θρακικής 
Εστίας Δράμας κ. Φώ-
της Μπεγγας . Διακρί-
νονται στη φωτογραφία 
(4) , που δημοσιεύουμε 
, από αριστερά Χρύσα 
Σιδερα η νεαρή Γεωρ-
γία Καραγιαννακιδη, η 
Άννα Τόλιου ο Νικος 
Γεωργιάδης ο Φώτης 
Μπεγγας ο Νίκος Καρα-
γιαννακιδης ο Κώστας 
Παπακοσμάς ο Νίκος 
Τσουμπακης η Ελισάβετ 
Μεκικτση και ο Πασχά-
λης Δερμεντζης. Η επό-
μενη συνάντηση των δυο 
διοικητικών συμβουλίων 
θα γίνει στην Καβάλα.



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
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Στο προηγούμενο άρ-
θρο αναφερθήκαμε σε 
ορισμένα από όλα αυτά 
που μπορείτε να κάνετε 
για αυτές τις δύο μέρες. 
Ποια είναι όμως τα υπό-
λοιπα που πρέπει να κά-
νετε ή οι ενέργειες που 
πρέπει να πραγματοποι-
ήσετε για να κερδίσετε 
το αγοραστικό κοινό;
 
1. Προγραμματίστε 
τις αποστολές σας

Μία σωστή email στρα-
τηγική περιλαμβάνει 
τον προγραμματισμό 
των αποστολών. Για να 
λειτουργήσει αποτελε-
σματικά η email καμπά-
νια μας για την Black 
Friday, θα ήταν καλύ-
τερο να την χωρίσουμε 
σε τρείς ( 3 ) περιόδους: 
 Α)πριν την Black 
Friday, 
 Β) την ημέρα 
της Black Friday και 
 Γ) μετά την 
Black Friday.
Ας αναλύσουμε όμως 
αυτές τις τρείς περι-
όδου, ώστε να βοη-
θήσουν στην αύξη-
ση των πωλήσεων….

 Α ) Π ρ ι ν 
την Black Friday
Η περίοδος αυτή μπορεί 
να ξεκινήσει ήδη από τα 
μέσα Οκτωβρίου. Όσο 
πιο γρήγορα αρχίσουμε 
να επικοινωνούμε, τόσο 
μεγαλύτερη προσμονή 

θα δημιουργήσουμε. 
 Η προσμονή 
είναι ένα ισχυρό συ-
ναίσθημα που συχνά 
οδηγεί στη δράση. 
Μπορούμε να παρου-
σιάσουμε μέρος των 
εκπτώσεων μας  για να 
ενθουσιάσουμε το κοινό 
μας. Στόχος είναι να δώ-
σουμε στους κατανα-
λωτές μας μια ιδέα για 
αυτό που πρόκειται να 
ακολουθήσει την Black 
Friday και να τους προε-
τοιμάσετε για ακόμα με-
γαλύτερες εκπτώσεις. 
Ακόμα και αν δεν γνω-
ρίζουμε τις πραγματικές 
εκπτώσεις που θα προ-
σφέρουμε, μπορούμε να 
αναφέρουμε στα email 
σας τις εξαιρετικές προ-
σφορές που έρχονται. 
Δεν είναι απαραίτητο 
να αναφέρετε περισ-
σότερες λεπτομέρειες.

  Β) Την ημέ-
ρα της Black Friday
Τα email μας την ημέρα 
της Black Friday πρέπει 
να είναι έξυπνα και συ-
ναρπαστικά. Θα πρέπει 
να ξεχωρίζουν ανάμεσα 
στα υπόλοιπα εισερχό-
μενα email των συν-
δρομητών μας και να 
προσελκύουν το ενδια-
φέρον τους, ώστε να τα 
ανοίξουν και να αλλη-
λεπιδράσουν με το περι-
εχόμενό τους. Για να αυ-
ξήσουμε τις πιθανότητες 
οι χρήστες να ανοίξουν 

τα email μας, θα πρέ-
πει να τα στείλουμε την 
κατάλληλη στιγμή. Να 
λάβετε υπόψη τα δεδο-
μένα για την καλύτερη 
ώρα αποστολής, προ-
κείμενου να αυξήσετε 
το ποσοστό ανοίγματος.

Γ)  Μετά την Black Friday
Οι πωλήσεις δεν χρει-
άζεται να σταματήσουν 
με την Black Friday. 
Μπορούμε και πρέπει 
να εκμεταλλευτούμε και 
το Σαββατοκύριακο με 
προσφορές τελευταί-
ας ευκαιρίας για όσους 
καταναλωτές πραγμα-
τοποιούν αγορές της 
τελευταίας στιγμής.
 
2. Δώστε την απα-
ραίτητη προσο-
χή στο περιεχόμε-
νο του email σας

Το περιεχόμενο εί-
ναι το σημαντικότε-
ρο μέρος του email 
μας. Σχεδιάστε το με 
προσοχή για να έχετε 
όσο το δυνατόν καλύ-
τερα αποτελέσματα. 

Α)  Διατηρήστε το πε-
ριεχόμενό σας απλό 
και συγκεκριμένο
Είναι πολύ σημαντι-
κό να είστε σύντομοι 
και σαφείς. Οι πελάτες 
γνωρίζουν ήδη ότι έχε-
τε εκπτώσεις. Συνεπώς 
χρειάζεται απλώς να 
τους εξηγήσετε περί τί-

νος πρόκειται. Οι συν-
δρομητές ξοδεύουν μό-
λις λίγα δευτερόλεπτα 
για να διαβάσουν ένα 
email. Σε αυτόν τον χρό-
νο αποφασίζουν εάν το 
μήνυμά σας είναι ενδι-
αφέρον ή όχι. Συνεπώς, 
η προσφορά πρέπει 
να φαίνεται ξεκάθαρα. 
Μην υπερφορτώσουμε 
το email μας με κείμε-
νο ενώ καλό είναι να 
αποφύγουμε τις πολ-
λές λεπτομέρειες. Αυτές 
μπορούν να τις δουν 
οι χρήστες στην ιστο-
σελίδα μας. Πρέπει να 
φροντίσουμε μόνο  να 
ξεχωρίζουν οι προσφο-
ρές μας και το χρονικό 
διάστημα για το οποίο 
αυτές διαρκούν. Τοπο-
θετήστε αυτές τις κύ-
ριες πληροφορίες στο 
πάνω μέρος του email 
και επισημάνετε τα 
πιο σημαντικά σημεία 
τους, ώστε να είστε 
βέβαιοι ότι δε θα πε-
ράσουν απαρατήρητα. 

Β) Προσέξτε το σχε-
διασμό του email
Αλλάξτε το σχεδιασμό 
της email καμπάνιας 
σας για την Black Friday, 
ώστε να τονίσετε τη 
σημασία της. Η email 
καμπάνια σας χρειάζε-
ται επίσης να διαφέρει 
και από τις καμπάνιες 
των υπολοίπων εται-
ρειών, ώστε να ξεχω-
ρίζει στα εισερχόμενα 
των συνδρομητών σας. 
Δώστε την απαραίτη-
τη σημασία στα εξής 
σημεία κατά τον σχε-
διασμό των email σας:
• Επιλέγουμε πά-
ντα εικόνες υψηλής ποι-
ότητας
• Χρησιμοποιούμε 
ζωντανά χρώματα 
• Επιλέγουμε  το 
σωστό μέγεθος και 
χρώμα γραμματοσειράς
• Δημιουργούμε  
μία ελκυστική αλλά ευ-
ανάγνωστη διάταξη

Γ) Κάντε το περιεχό-
μενό σας ελκυστικό 
Κάνουμε το περιεχόμε-
νο μας ελκυστικό χρη-
σιμοποιώντας στοιχεία 
με τα οποία οι χρήστες 
μπορούν να αλληλεπι-
δράσουν. Τα διαδραστι-
κά στοιχεία στα email 
δίνουν στους αναγνώ-
στες μία ώθηση να συμ-

μετέχουν. Αυτό έχει ως 
αποτέλεσμα την αύξηση 
των κλικ σε συνδέσμους 
και κουμπιά και συνεπώς 
την αύξηση του αριθμού 
των επισκεπτών στη 
σελίδα του ιστότοπου 
που αυτά παραπέμπουν.
Είναι σημαντικό οι χρή-
στες να αλληλεπιδρούν 
με το email μας και να 
δείχνουν ενδιαφέρον 
για την επιχείρησή μας. 
Έτσι, είναι πιο πιθανό 
να αυξηθεί το ποσο-
στό μετατροπών, αλλά 
και οι πωλήσεις. Γι’ 
αυτό χρησιμοποιούμε: 
• Βίντεο
• GIF
• Καρουζέλ εικόνων 
• Χρονόμετρα αντί-

στροφης μέτρησης
• Επισημασμένα κου-

μπιά
Τα στοιχεία αυτά θα 
κάνουν την καμπάνια 
μας πιο ενδιαφέρου-
σα. Θα ζωντανέψουν 
το email μας και θα 
τραβήξουν την προσο-
χή των αναγνωστών. 

Δ) Κάντε τα CTA 
σας να ξεχωρίζουν
Όπως έχουμε αναφέ-
ρει σε προηγούμενο 
άρθρο μας  το Call to 
Action, ή στα ελληνι-
κά κουμπιά προτροπής, 
είναι πολύ σημαντικά 
για το email marketing, 
ειδικά για την καμπά-
νια της Black Friday 
και της Cyber Monday. 
Προτρέπουν τους χρή-
στες να κάνουν κλικ 
και να προχωρήσουν σε 
μία ενέργεια, όπως η 
αγορά ενός προϊόντος. 
Για να είναι αποτελε-
σματικά θα πρέπει να 
τα κάνουμε να ξεχωρί-
ζουν, και γί  αυτό ας λά-
βουμε υπόψιν τα εξής:
1. Χρώμα: Τα κου-
μπιά προτροπής πρέ-
πει να είναι σε αρκετά 
φωτεινά και έντονα 
χρώματα, ώστε να έρ-
χονται σε αντίθεση με 
το φόντο, ώστε να δι-
ακρίνονται εύκολα. 
2. Τοποθέτηση: Το-
ποθετήστε τα κουμπιά 
προτροπής στο πάνω 
μέρος του email για να 
τα δουν σίγουρα οι ανα-
γνώστες και να αυξήσε-
τε με αυτόν τον τρόπο 
τα ποσοστά των κλικ.
3. Κείμενο: Το μή-
νυμα στο κουμπί προ-

τροπής θα πρέπει να 
είναι σύντομο, σαφές 
και περιεκτικό. Χρη-
σιμοποιήστε ρήματα 
δράσης που αναφέρο-
νται σε ενέργειες για 
να τους παρακινήσετε.

Ως παράδειγμα θα 
αναφέρουμε τα παρα-
κάτω παραδείγματα:
• Αγοράστε τώρα
• Ανακαλύψτε όλες 

τις προσφορές
• Λάβετε έκπτω-

ση 30% σήμερα
• Αποκτήστε το τώρα

Ε) Κάντε τα email 
σας προσωπικά
Σχεδόν όλοι οι άνθρω-
ποι θέλουν να ξεχω-
ρίζουν από τη μάζα, 
επομένως θα πρέπει να 
κάνουμε τα email μας 
πιο προσωπικά. Η κα-
μπάνια για την Black 
Friday και τη Cyber 
Monday είναι μία καλή 
ευκαιρία για να προ-
σφέρουμε στους πελά-
τες μας κάτι ξεχωριστό. 
Πρέπει να λάβουμε υπό-
ψη τα ενδιαφέροντα και 
τις προτιμήσεις τους και 
να τους κάνουμε εξατο-
μικευμένες προσφορές.
Προσφωνήστε τους 
χρήστες με το όνομά 
τους και προσφέρετε 
εκπτώσεις σε προϊόντα 
που τους ενδιαφέρουν 
περισσότερο. Με αυτόν 
τον τρόπο θα αυξήσετε 
ευκολότερα το ποσο-
στό των μετατροπών. 

 Μπορείτε να μας στέλ-
νετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας 
ή προβληματισμούς 
που έχετε, καθώς και 
προβλήματα που αντι-
μετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τε-
χνολογία στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να 
διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία 
αλλά και τα άρθρα στο 
site: www.enanews.
gr,  στην κατηγορία: 
Οικονομία/ Τεχνολογία. 

 Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής

Black Friday & Cyber Monday 
Εκτοξεύστε τις πωλήσεις σας μέσω των email σας (B΄ Μέρος)
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Πρόστιμο 5.000€ για «σπάσιμο» καραντίνας στην ΠΕ Δράμας
Καθώς και παραβιά-
σεις για μη χρήση μά-
σκας σε όλη την ΑΜΘ

Στην Ανατολική Μακεδονία 
και Θράκη και συγκεκρι-
μένα στην ΠΕ Δράμας την 
Πέμπτη 25/11 επιβλήθηκε 
5.000 ευρώ πρόστιμο σε 
άτομο, για παραβίαση κα-
ραντίνας. Επίσης την ίδια 
μέρα σύμφωνα με την Ελ-
ληνική Αστυνομία βεβαιώ-
θηκαν 11 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από εργαζόμενους 

και πελάτες καταστημάτων.

Την Πέμπτη πραγματοποι-
ήθηκαν σε όλη την επικρά-
τεια 68.406 έλεγχοι, από 
τους οποίους οι 29.875 
στο Διεθνή Αερολιμένα 
Αθηνών «Ελευθέριος Βενι-
ζέλος». Οι 165 παραβάσεις 
εκ των οποίων 4 στην ΑΜΘ 
ήταν για μη χρήση μάσκας 
και συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 163 πρό-
στιμα των 300 ευρώ και 
2 των 150 ευρώ. Παράλ-
ληλα γνωστοποιήθηκαν 5 

παραβάσεις για περιορι-
σμό μετακίνησης με επι-
βολή προστίμου των 300 
ευρώ, στο Βόρειο Αιγαίο.

Τέλος, 139 παραβάσεις 
αφορούν κανόνες λειτουρ-
γίας καταστημάτων, ιδιω-
τικών επιχειρήσεων κ.λπ. 
παραβάσεις της σχετικής 
νομοθεσίας (απαγόρευ-
ση λειτουργίας, μη χρήση 
μάσκας, ποσοστό τ.μ. επι-
φανείας ανά άτομο κ.α.).

Καβάλα
Εξαρθρώθηκε σπείρα διαρρηκτών. Είχαν «ανοίξει» πάνω από δέκα σπίτια!

Πάνω από 100.000 ευρώ 
η «λεία» τους σε μετρη-
τά, κοσμήματα, χρυσές 
λίρες κ.ά. - Πώς τους 

«έπιασε» η Αστυνομία

Εξιχνιάστηκαν, ύστερα 
από έρευνες των αστυ-

νομικών της Ομάδας Δη-
μόσιας Ασφάλειας του 
Τμήματος  Ασφάλειας Κα-
βάλας, δεκατέσσερις (14) 
κλοπές, τετελεσμένες και 
σε απόπειρα, από οικίες, 
που διαπράχθηκαν κατά 
το χρονικό διάστημα από 6 
Οκτωβρίου έως 20 Νοεμ-
βρίου 2021 στην Καβάλα.

Το μεσημέρι του Σαββά-
του 20 Νοεμβρίου 2021 
συνελήφθησαν δύο αλ-
λοδαποί σε βάρος των 
οποίων σχηματίσθηκε δι-
κογραφία για το αδίκη-
μα της εγκληματικής ορ-
γάνωσης (συμμορία) και 
για διακεκριμένες κλοπές.

Από την εμπεριστατωμένη 
έρευνα αποκαλύφθηκε η 
διαρκής δράση  των συλ-
ληφθέντων που διέπρατταν 
συστηματικά κλοπές από 

οικίες στην Καβάλα, αφαι-
ρώντας χρηματικά ποσά, 
ηλεκτρονικές συσκευές, κο-
σμήματα-τιμαλφή και οποιο-
δήποτε αντικείμενο με σκο-
πό την μεταπώλησή τους.

Συγκεκριμένα, χθες το με-
σημέρι στην Καβάλα, οι 
αστυνομικοί εντόπισαν και 
συνέλαβαν τους δράστες, 
διότι πρώτες πρωινές ώρες 
της ίδιας μέρας, διέρρηξαν 
μία οικία της πόλης, όπου 
αφαίρεσαν από το εσω-
τερικό της ένα ηλεκτρι-
κό εργαλείο, τρεις φιάλες 
αλκοολούχων ποτών και 
είδη ρουχισμού, ενώ στην 
συνέχεια αποπειράθηκαν 
να διαρρήξουν άλλη μία 
χωρίς όμως να ολοκλη-
ρώσουν την πράξη τους, 
καθόσον έγιναν αντιλη-
πτοί από την ιδιοκτήτρια 
και τράπηκαν σε φυγή.

Όπως προέκυψε από την 
έρευνα, οι δράστες τον 
προηγούμενο και τον τρέ-
χοντα μήνα, διέπραξαν 
έντεκα (11) κλοπές από οι-
κίες, ενώ σε τρεις (3) ακόμη 
περιπτώσεις δεν ολοκλή-
ρωσαν τις πράξεις τους.

Κατά τη διάπραξη των 
κλοπών οι δράστες 
αφαίρεσαν μεταξύ άλλων:

To χρηματικό ποσό 
των 14.670 ευρώ
Πλήθος χρυσαφικών-
κοσμημάτων η αξία των 
οποίων ανέρχεται στα 
75.000 ευρώ περίπου
17 χρυσές λίρες
ασημένια νομίσματα
3 κινητά τηλέφωνα
1 φορητό υπολογιστή
Διάφορα μικροαντικείμενα
Ηλεκτρονικές συσκευές

Σε έρευνα που 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ ε 
στην οικία των δραστών 
βρέθηκαν και κατασχέθηκαν 
μεταξύ άλλων χρυσές λίρες, 
κοσμήματα, ένας φορητός 
υπολογιστής, κινητά 
τηλέφωνα και διάφορα 
εξαρτήματα -αξεσουάρ 
κινητών τηλεφώνων και 
ηλεκτρονικών υπολογιστών 
το ιδιοκτησιακό καθεστώς 
των οποίων ερευνάται.

Επιπλέον στην οικία τους  
βρέθηκαν διαρρηκτικά 
εργαλεία και είδη ρουχισμού, 
τα οποία κατασχέθηκαν.

Οι συλληφθέντες 
οδηγήθηκαν στον 
Εισαγγελέα Πρωτοδικών 
Καβάλας, ενώ την 
προανάκριση ενήργησε το 
Τμήμα Ασφάλειας Καβάλας.

Καβάλα
Καταδίωξη διακινητή σε γειτονιές της πόλης
Το πρωί της Τρίτης 
23 Νοεμβρίου υπήρξε 
καταδίωξη παράτυπων 
μεταναστών σε γειτονιά 
της Καβάλας και πιο 
συγκεκριμένα στην 
Οδό Υψηλάντου. 
Σύμφωνα με τις πρώτες 
πληροφορίες 13 
αλλοδαπούς συνέλαβαν 
οι αστυνομικές αρχές 
στις οδούς Υψηλάντου 
και Κωνσταντινοπόλεως 
μετά από καταδίωξη. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι 
το απορριματοφόρο 
του Δήμου Καβάλας 
ήταν και ο κύριος 
παράγοντας που ο 
διακινητής πιάστηκε σαν 
ποντίκι μέσα στην φάκα. 
Ωστόσο οι αστυνομικές 
αρχές συνέλαβαν τους 
παρατυπους μετανάστες 
με τον διακινητή να 
έχει ξεφύγει και να 
αναζητείται.
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Οι Πάνθηρες Καβάλας 
πανηγύρισαν την πρώ-
τη εκτός έδρας νίκη της 
ιστορίας τους στο πρω-
τάθλημα της Α2' Εθνικής 
Κατηγορίας, καθώς πριν 
από λίγες ώρες επικρά-
τησαν της Ιερισσού ’99 
με 94-54 για την 7η 
στροφή του πρωταθλή-
ματος.

Τα κορίτσια του Βαγγέλη 
Καρατσομπάνη μπήκαν 
από νωρίς στην θέση του 
οδηγού και κατάφεραν 
να διαχειριστούν εύκολα 

την αναμέτρηση και να 
φτάσουν στην κατάκτη-
ση του 4ου ροζ φύλλου 
αγώνος της σεζόν.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 11-
23, 13-25 (24-48), 12-
16 (36-64), 8-30 (54-
94)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Ιερισσός ’99 (Κούλιας-
Μπόγρης): Τζέλιου Ν. 
13(1), Αργαλειού 2, Γκα-
τζιώνη 31, Λεμπίδα 6, 
Σπίνερ, Νιπόλη, Τσουκα-

λά 2, Τζέλιου Δ., Γεράκη.

Πάνθηρες Καβάλας 
(Καρατσομπάνης-Δα-
σκαλάρας): Ιωακει-
μίδου 8(1), Κελεμένη 
7, Τουρετζόγλου 8(1), 
Τζιαμπάζη 6(2), Μουτα-
φίδου 6, Φραγκάκη 9(1), 
Δημητρακούδη 22(2), 
Μαραγκου 4, Κεσεσίδου 
6, Τασελαρίδου 4, Συρο-
πούλου 5, Αργυρού 9.

Α2' ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 7Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Ιερισσός-Πάνθηρες Κα-
βάλας 54-94

ΜΕΝΤ-ΑΕ Πυλαίας 54-
62

Πανσερραϊκός-Ασπίδα 
Ξάνθης 71-40

ΑΣ Πανόραμα-Ηρακλής 
47-55

Αρης-Απόλλωvν Καλα-
μαριάς ΣΕ ΕΞΕΛΙΞΗ

Ρεπό: Παναθλητικός Συ-
κεώ

Ιστορικό διπλό για τους Πάνθηρες Καβάλας
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ΟΓΣΕ πέτυχε μια σπου-
δαία νίκη με 80-74 κό-
ντρα στο Ψυχικό για 
την 8η αγωνιστική του 
πρωταθλήματος Α2 
μπάσκετ που τον έφε-
ρε στην κορυφή του 
βαθμολογικού πίνακα.

Σε ένα παιχνίδι που κρί-
θηκε στις λεπτομέρειες 
η ομάδα του Κυριάκου 
Παπαδόπουλου κατά-
φερε να διαχειριστεί το 
προβάδισμα που πήρε 
από νωρίς στο παιχνίδι 
και έφτασε στην κατά-

κτηση του 6ου ροζ φύλ-
λου αγώνος της σεζόν.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 23-
17, 22-23 (45-40), 14-11 
(59-51), 21-23 (80-74)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

ΓΣ Ελευθερούπολης 
(Παπαδόπουλος): Του-
ντζιαράκης 11, Ναούμης 
18 (4), Γοργόνης 16 (2), 
Δ. Ερμείδης, Σκουλί-
δας 20 (3), Π. Ερμείδης 
3 (1), Πάτρας, Κάδρας 
1, Μαρίνκοβιτς 11 (1).

Ψυχικό (Ρεμεντέλας): 
Κουκάς 11, Κουφόπου-
λος 10 (1), Παπανικολά-
ου 7 (1), Πολυτάρχου 10 
(1), Μαλέλης 4, Ουλβί-

ντας 14, Αθανασούλας 9 
(3), Μαρίνος, Ιορδάνου 9.

Θυμίζουμε πως η Κα-
βάλα BC είχε προγραμ-
ματισμένο το ρεπό της.

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 8Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

ΓΣ Ελευθερούπο-
λης-Ψυχικό 80-74

Οίακας Ναυπλίου-Κό-
ροιβος Αμαλιάδας 57-93

Χαρίλαος Τρικούπης-
Α.Ο Αμύντας 81-65

Δάφνη Δαφνίου-Πα-
νερυθραϊκός 62-80

Φίλιππος Βέροιας-

Α.Ο Παγκράτι 51-55

Α.Ο Τρίτων-ΑΣ Καρ-
δίτσα (27/11)

ΓΣ Αμαρουσίου-Α.Ο 
Αγρινίου (08/12)

Ρεπό: Καβάλα BC

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ψυχικό (6-2) 14
2. ΓΣ Ελευθερού-

πολης* (6-1) 13
3. Κόροιβος Αμα-

λιάδας (5-3) 13
4. ΑΣ Καρδί-

τσα** (6-0) 12
5. Καβάλα BC* (5-2) 12
6. Π α ν ε ρ υ θ ρ α ϊ -

κός* (5-2) 12

7. A.O Τρίτων** (4-2) 10
8. Φίλιππος Βέ-

ροιας (3-5) 11
9. A.O Αμύντα* (4-3) 11
10. Χαρίλαος Τρι-

κούπης* (3-4) 10
11. A.O Παγκρά-

τι* (2-5) 10
12. ΓΣ Αμαρου-

σίου* (2-5) 9
13. Α.Ο Αγρινίου** (2-4) 8
14. Δάφνη Δαφ-

νίου (0-8) 8
15. Οίακας Ναύ-

πλιου* (0-7) 7
16. 
17. 
18. 

(*) Έχουν αγώ-
να λιγότερο
(**) Έχουν δυο αγώ-
νες λιγότερους

Νίκη κορυφής για ΓΣΕ

Επιστροφή στις νί-
κες για τα κορίτσια 
του ΑΟΚ στο βόλεϊ, 
που επιβλήθηκαν με 
3-1 σετ στην Έδεσ-
σα, του τοπικού Ικά-
ρου.

Η ομάδα του Δημήτρη 
Μπαλασά δε ξεκίνησε 
καλά την αναμέτρηση 
χάνοντας με 25-15 το 
πρώτο σετ. Στη συνέ-
χεια ανέβασε την έντα-
ση στο παιχνίδι της 
ισοφαρίζοντας σε 1-1 
και πήρε τα επόμενα 
δύο σετ για να ολο-
κληρώσει μια μεγάλη 
ανατροπή.

Ο ΑΟΚ αφήνει πίσω 
του την ήττα της προη-
γούμενης αγωνιστικής 
από το Φοίνικα στην 
Αλεξανδρούπολη πε-
τυχαίνοντας μια σημα-
ντική εκτός έδρας νίκη 
ενόψει της δύσκολης 
συνέχειας του πρωτα-
θλήματος ενώ το επό-
μενο Σαββατοκύριακο 
δε θα αγωνιστεί καθώς 
έχει το ρεπό του.

Τα σετ:
25-15, 
17-25, 
18-25, 
16-25

Βόλεϊ 
Επιστροφή στις νίκες με ανατροπή (1-3) για τον ΑΟΚ στην Έδεσσα



Την ήττα με 7-0 γνώρι-
σε στην Ηγουμενίτσα ο 
ΑΟΚ από τον Θεσπρω-
τό για την 5η αγωνιστι-
κή του Βόρειου Ομίλου 
της Super League 2.
Οι γηπεδούχοι άνοιξαν 
το σκορ από τα πρώτα 
δευτερόλεπτα του αγώ-
να με τον Σαραντίδη. Ο 
Πούφλης στο 14’ έκανε 
το 2-0 ενώ λίγα λεπτά 

αργότερα ο Πατσέκο 
έγραψε το 3-0. Ο Κων-
σταντίνου με κεφαλιά 
έγραψε το 4-0 στο ημί-
ωρο του αγώνα, σκορ με 
το οποίο οι δυο ομάδες 
πήγαν στα αποδυτήρια. 
Στην επανάληψη ο D’ 
Alessio έκανε το 5-0 στο 
66’ ενώ λίγα δευτερόλε-
πτα αργότερα ο Γώγος 
σημείωσε το 6-0. Από 

εκείνο το σημείο και μετά 
ο Θεσπρωτός έριξε τους 
ρυθμούς του, καθώς μέ-
χρι το 70’ πίεζε για να 
πετύχει όσα περισσότερα 
τέρματα μπορούσε όμως 
οι νεαροί ποδοσφαιρι-
στές του Νίκου Καρα-
μπιμπέρη είχαν άκρως 
ικανοποιητική παρουσία 
στο ανασταλτικό κομμά-
τι. Το τελικό 7-0 πέτυχε 
από την άσπρη βούλα 
ο Βαταμίδης στο 80’.

Τα γκολ: Σαραντίδης 3’, 
Πούφλης 14’, Patcheko 
17’, Κωνσταντίνου 31’, 
D’ Alessio 66’, Γώ-
γος 68’, Βαταμίδης 80’

ΟΙ ΣΥΝΘΕΣΕΙΣ ΤΩΝ 
ΟΜΑΔΩΝ
Θεσπρωτός 
(Ρότσα): Κίναλης (46′ 
Δ. Παππάς), Valente, 
Gasnier, Γώγος, D’ 

Alessio, Λύγκας (46′ 
Σταυρίδης), Πούφλης, 
Βαταμίδης, Patcheko 
(46′ Ε. Patcheko), Κων-
σταντίνου (46′ Romero), 
Σαραντίδης (46′ Στεργί-
ου).

A.O Καβάλα (Καρα-
μπιμπέρης): Παπα-
ποστόλου, Γιαννακός, 
Θαλασσινός, Χατζηγε-
ωργίου, Παπαδόπουλος, 
Δραγανίδης (65′ Περ-
τζεμλίδης), Λαμπαδίτης, 
Καμαρίδης, Ταχτατζίδης, 
Αποστόλου, Βορδοναράκης.

SUPER LEAGUE 2 – 
ΒΟΡΕΙΟΣ ΟΜΙΛΟΣ 
– 5Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Θ ε σ π ρ ω τ ό ς -
Α.Ο Καβάλα 7-0

Ηρακλής-ΑΕ Λάρισα 1-1

Βέροια- Α.ΟΤρίκαλα 1-0

Αναγέννηση Καρδίτσας-
Ολυμπιακός Βόλου 4-0

Πιερικός-Νίκη Βόλου 0-3

Α.Ο Ξάνθη-Αλμω-
πός Αριδαίας 2-0

Απόλλων Πό-
ντου-ΠΑΟΚ Β΄ 0-3

Ρεπό: Ολυμπιακός Β’

SUPER LEAGUE 2 
– ΒΟΡΕΙΟΣ ΟΜΙ-
ΛΟΣ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Βέροια 13 (9-3)
2. Α.Ο Ξάνθη* 10 (10-1)
3. Νίκη Βόλου 9 (6-2)
4. Αναγέννηση Καρ-

δίτσας* 9 (9-1)
5. Ο λ υ μ π ι α -

κός Β’** 7 (6-3)
6. ΑΕ Λάρισα* 7 (5-2)
7. Θεσπρωτός* 6 (8-2)
8. Πανσερραϊκός 6 (5-6)
9. Αλωπός Αρι-

δαίας 6 (5-8)
10. Ηρακλής 5 (2-2)
11. ΠΑΟΚ Β’ 5 (6-6)
12. Ολυμπιακός Βό-

λου 5 (6-12)
13. Πιερικός 4 (9-8)
14. Απόλλων Πό-

ντου 4 (5-8)
15. Α.Ο Τρίκαλα* 3 (4-5)
16. Απόλλων Λά-

ρισας* 2 (5-8)
17. Α.Ο Καβάλα* 0 (0-23)

(*) Έχουν παι-
χνίδι λιγότερο
(**) Έχει δυο παι-
χνίδια λιγότερα
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Νέα αναμενόμενη βαριά ήττα για τον ΑΟΚ στην Ηγουμενίτσα

Γ’ Εθνική
 Εντός έδρας ισοπαλία για Νέστο – Ήττα για τον Μ.Α Ορφανίου

Mια ισοπαλία και μια ήττα 
είναι ο Καβαλιώτικος 
απολογισμός για την 6η 
αγωνιστική του πρωτα-
θλήματος της Γ’ Εθνικής.

Ο Νέστος αναδείχθηκε 
ισόπαλος με 1-1 στην 
Χρυσούπολη με τον Εθνι-
κό Σοχού. Το σκορ άνοιξε 
ο Μενίκου στο τελευταίο 

λεπτό του α’ ημιχρόνου 
ενώ ο Ελέζι ισοφάρισε 
στα μισά της επανάλη-
ψης για τους φιλοξενού-
μενους. Οι γηπεδούχοι 

έχουν παράπονα από 
την α’ βοηθό της αναμέ-
τρησης, κυρία Κοτανίδου 
καθώς θεωρούν πως η 
φάση του γκολ ξεκινά 
από οφσάιντ το οποίο 
δεν καταλογίστηκε ποτέ.

Τα γκολ: Μενίκου 45’/ 
Ελέζι 73’

Την ήττα με 2-0 γνώρι-
σε στο Ορφάνι ο τοπικός 
Μέγας Αλέξανδρος από 
τον Απόλλωνα Παραλι-
μνίου. Το παιχνίδι κρί-
θηκε στην επανάληψη 
με τον Γκίκας να ανοίγει 
το σκορ στα πρώτα λε-
πτά του β’ μέρους ενώ 
λίγο μετά την συμπλή-
ρωση μιας ώρας παιχνι-
διού ο Σερβές έκανε το 
0-2 το οποίο ήταν και 
το τελικό αποτέλεσμα.

Τα γκολ: Γκίκας 54’, 
Σερβές 67’

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – 6Η ΑΓΩ-
ΝΙΣΤΙΚΗ

Νέστος Χρυσούπο-
λης-Εθνικός Σοχού 1-1

Μ.Α Ορφανίου-Απόλ-
λων Παραλιμνίου 0-2

Άρης Αβάτου-
Θερμαϊκός 1-0

Ένωση Αλεξανδρούπο-
λης-Πανδραμαϊκός 1-4

Δόξα Δράμας-Αγρο-
τικός Αστέρας 0-2

Αναγέννηση Πλα-
γ ι ά ς - Ο ρ φ έ α ς 
Puma Ξάνθης 2-2

 

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

1. Άρης Αβά-
του 15 (11-4)

2. Π α ν δ ρ α μ α ϊ -
κός 14 (13-2)

3. Αγροτικός Αστέ-
ρας 14 (10-3)

4. Ένωση Αλεξανδρού-
πολης 10 (9-11)

5. Εθνικός Σοχού 9 (7-4)
6. Απόλλων Παρα-

λιμνίου 9 (9-8)
7. Αναγέννηση Πλα-

γιάς 7 (7-9)
8. Δόξα Δράμας 6 (6-6)
9. Θερμαϊκός 6 (8-9)
10. Νέστος Χρυσού-

πολης 5 (4-10)
11. Μ.Α Ορφανίου 3 (2-9)
12. Ορφέας Puma 

Ξάνθης 2 (5-16)


